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Mestské zastupiteľstvo Svit  

Vo Svite 27.04.2023 

Zápisnica z 5. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

konaného dňa 27.04.2023 

Otvorenie: 15:30 hod. 

Ukončenie: 19:00hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

3. Plnenie uznesení MsZ, správa o vykonaných kontrolách 

4. Informácia o prijatých opatreniach v rámci interpelácií MsZ, písomné odpovede na 

interpelácie 

5. Návrh Dodatku Všeobecne záväzného  nariadenia  Mesta Svit č. 3/2023 o určení výšky 

mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov, výšky príspevku na režijné náklady 

a podmienky úhrady v školských jedálňach v školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

Svit 

6. Prenájom časti vestibulu v budove Zdravotného strediska 

7. Prenájom pozemku časti parc. č. KN-C 205/8, k.ú. Svit 

8. Prenájom pozemku časti parc. č. KN-C 205/8, k.ú. Svit 

9. Prenájom pozemku časti parc. č. KN-C 415/1, k.ú. Svit 

10. Návrh na zriadenie budúceho vecného bremena pre stavbu „Polyfunkčný bytový dom 

Jilemnického SVIT“ 

11. Návrh na zriadenie budúceho vecného bremena pre stavbu „Bytový dom“ na Ulici Kpt. 

Nálepku vo Svite 

12. Prenájom pozemku parc. č. KN-C 114/21, k.ú. Svit 

13. Prenájom časti pozemku, priľahlého k bytovému domu súp. č. 281 na Štúrovej ulici vo 

Svite 

14. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku pod stavbou 

15. Rozšírenie predmetu nájmu v budove Domu kultúry vo Svite 

16. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku, priľahlého k bytovému domu súp. č. 224 na 

Komenského ulici vo Svite 

17. Ukončenie nájomného vzťahu výpoveďou 

18. Bezodplatné prevzatie stavieb do majetku Mesta Svit 

19. Vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže č. 2/2023 na prenájom pozemku v areáli plavárne 

20. Návrh na zrušenie časti uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Svit 

21. Žiadosť o zrušenie uznesenia č. 101/2007 na určenie iného vhodného miesta na uzavretie 

manželstva pre Matričný obvod Svit mimo úradnú miestnosť – hotel Hubert Gerlachov 

a penzión Jantár Batizovce 

22. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Svit na rok 2023 – podpora poskytovania sociálnych 

služieb v meste Svit – osobný automobil 

23. Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Svit na rok 2023 – mostná konštrukcia do mestskej časti 

Podskalka 

24. BYTOVÝ PODNIK SVIT, s.r.o. – Výročná správa za rok 2022 

25. Interpelácie poslancov 
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26. Diskusia 

27. Záver 

K 1:  Otvorenie: 

D. Vojsovičová- privítala všetkých prítomných na 5. riadnom zasadnutí 
Mestského    zastupiteľstva.  

Prítomných 11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, E. Kačmarčíková, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka,  M. 
Šramková, I. Švagrovská, I. Zima) 
Neprítomní 1 poslanec (L. Sako)   

K 2:  Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 
komisie  

D. Vojsovičová - za overovateľov zápisnice boli primátorkou určení: 

 1. I. Zima 2. J. Drobný 

 - do návrhovej komisie boli navrhnutí:  

 1. D. Martinková 2. L. Kalász 

 - za zapisovateľku bola určená: Z. Dobránszka 

Hlasovanie za NK: 

Prítomných 11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, I. Zima) 
Neprítomní: 1 poslanec (L. Sako) 
za návrh: 11 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, M. Jambor, L. 
Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, J. Drobný, I. 
Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov  

D. Vojsovičová - otvorila diskusiu na predkladanie návrhov na vypustenie 
bodov programu neboli predložené žiadne návrhy 

D. Vojsovičová - otvorila diskusiu na predkladanie návrhov na doplnenie 
bodov programu  

M. Jambor - dal poslanecký návrh na doplnenie bod programu číslo 24 
– Dozorná rada BYTOVÝ PODNIK SVIT s.r.o, - Výmena 
členov Dozornej rady 

L. Kalász - dal poslanecký návrh na doplnenie bod programu číslo 25 
– Doplnenie Rokovacieho poriadku Mestského 
zastupiteľstva mesta Svit a poslanecký návrh bod 
programu číslo 26 –Zmena uznesenia 173/2022- Termíny 
zasadnutí MsZ 

K 1: Uzn.41:  Doplnenie programu – Dozorná rada BYTOVÝ PODNIK SVIT s.r.o, 
- Výmena členov Dozornej rady, Doplnenie Rokovacieho poriadku 
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Mestského zastupiteľstva mesta Svit, Zmena uznesenia 173/2022- 
Termíny zasadnutí MsZ 

D. Vojsovičová- dala hlasovať za predložené poslanecké návrhy 

Hlasovanie za doplnenie 3 bodov programu: 

Prítomných: 11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 1 poslanec (L. Sako) 
za návrh: 11 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
I. Zima, E. Kačmarčíková) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

D. Vojsovičová- dala hlasovať za predložený program 

K 2: Uzn.42: Program 5. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta 
Svit dňa 27.04.2023 

Hlasovanie za predložený program: 

Prítomných: 11 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 1 poslanec (L. Sako) 
za návrh: 11 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
I. Zima, E. Kačmarčíková) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov  

K 3: Uzn.43: Plnenie uznesení MsZ, správa o vykonaných kontrolách 

D. Polovková informovala o Plnení uznesení prijatých Mestským 
zastupiteľstvom vo Svite ku dňu 12.04.2023 za 
kontrolované obdobie roka 2023 a predchádzajúceho 
obdobia a o Správe o vykonaných kontrolách. Správa o 
výsledkoch kontrol bola predložená v súlade s 
ustanoveniami § 18f ods. 1 písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Kontrola 
bola vykonaná na základe schváleného plánu na II. polrok 
2022 Mesto Svit, mestský úrad kontrola nájomných vzťahov 
a plnenia zo zmlúv o prenájme pozemkov a nebytových 
priestorov majetku Mesta Svit za I. polrok 2022. Kontroly 
boli vykonané na základe schváleného plánu na I. polrok 
2023 - Mesto Svit, mestský úrad kontrola dodržiavania § 15 
zákona č. 583/2004 Z. z. v platnom znení pri tvorbe a 
použití rezervného fondu mesta v roku 2022 - Mesto Svit, 
mestský úrad kontrola dodržiavania § 17 zákona č. 
583/2004 Z. z. v platnom znení pravidlá používania 
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návratných zdrojov financovania, stav a vývoj dlhu k 
31.12.2022.  

D. Vojsovičová otvorila rozpravu.  

 bez pripomienok 

J. Hutník prečítal návrh uznesenia 
 
D. Vojsovičová dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 3: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov  
za návrh: 11 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
I. Zima, E. Kačmarčíková) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 1 poslanec (L. Sako) 

K 4: Informácia o prijatých opatreniach v rámci interpelácií MsZ, písomné 
odpovede na interpelácie 

D. Vojsovičová - bez interpelácií z minulého MsZ 

K 5: Uzn.44: Návrh Dodatku Všeobecne záväzného  nariadenia  Mesta Svit č. 
3/2023 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky 
úhrady v školských jedálňach v školách v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Mesta Svit 

J. Hutník -prečítal dôvodovú správu. NR SR sa uzniesla na 
novelizačnom zákone zo 7. februára 2023, ktorým sa mení 
a dopĺňa zákon č. 544/2010 Z.z. o dotáciách v pôsobnosti 
Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej 
republiky v znení neskorších predpisov, ktorý nadobúda 
účinnosť 1. mája 2023. V dôsledku predmetnej právnej 
úpravy sa od 01.05.2023 nanovo regulujú podmienky 
poskytovania štátnej dotácie na podporu výchovy k 
stravovacím návykom detí materskej školy a žiakov 
základnej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Svit, čo 
ovplyvní konečnú výšku mesačného príspevku zákonného 
zástupcu na úhradu nákladov spojených s nákupom 
potravín a réžiou školskej jedálne, ktoré je zákonný 
zástupca dieťaťa alebo žiaka povinný zaplatiť. Podľa 
predmetnej novely zákona č. 544/2010 Z.z. sa s účinnosťou 
od 1. mája 2023 bude dotácia poskytovať na zabezpečenie 
obeda a iného jedla v materskej a základnej škole na dieťa, 
ktoré navštevuje a) posledný ročník materskej školy alebo 
základnú školu, ak rodič dieťaťa alebo fyzická osoba, ktorej 
je dieťa zverené do starostlivosti rozhodnutím súdu, 
písomne požiada Mesto Svit prostredníctvom zariadenia 
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školského stravovania (ŠJ), aby podal žiadosť o 
poskytnutie dotácie na podporu výchovy k stravovacím 
návykom dieťaťa na toto dieťa, b) materskú školu, okrem 
dieťaťa navštevujúceho posledný ročník materskej školy, a 
žije v domácnosti, ktorej sa poskytuje pomoc v hmotnej 
núdzi alebo ktorej príjem je najviac vo výške životného 
minima, c) materskú školu, ak v materskej škole, okrem 
dieťaťa navštevujúceho posledný ročník materskej školy, je 
najmenej 50 % detí z domácností, ktorým sa poskytuje 
pomoc v hmotnej núdzi. Dotácia na podporu výchovy k 
stravovacím návykom dieťaťa sa poskytne od 1. mája 2023 
v sume a) 1,40 eura za každý deň, v ktorom sa dieťa 
zúčastnilo výchovno-vzdelávacej činnosti v materskej škole 
a odobralo stravu, b) 2,10 eura za každý deň, v ktorom sa 
dieťa zúčastnilo vyučovania v základnej škole na prvom 
stupni a odobralo stravu; c) 2,30 eura za každý deň, v 
ktorom sa dieťa zúčastnilo vyučovania v základnej škole na 
druhom stupni a odobralo stravu; za vyučovanie v základnej 
škole sa považuje aj individuálne vzdelávanie, ktoré sa 
uskutočňuje bez pravidelnej účasti na vzdelávaní v 
základnej škole. Na základe novely zákona č. 544/2010 Z.z. 
predkladáme nasledovný návrh Dodatku č. 1/2023 
k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Svit č. 3/2023 
o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 
nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky 
úhrady v školských jedálňach v školách v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Mesta Svit. Prerokované v Mestskej rade mesta 
Svit dňa 17.04.2023. Mestská rada mesta Svit odporúča 
návrh všeobecne záväzného nariadenia schváliť. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu. 

 - bez pripomienok 

J. Hutník  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová  dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 5: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov  
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov  

K 6: Uzn.45:  Prenájom časti vestibulu v budove Zdravotného strediska  

J. Hutník prečítal dôvodovú správu. Spoločnosť Delikomat 
Slovensko,spol. s r.o. má s Mestom Svit uzatvorenú 
Nájomnú zmluvu č. 56/2018 zo dňa 01.01.2018 za účelom 
prevádzkovania automatu na predaj teplých nápojov  
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a Nájomnú zmluvu č. 501/2018 zo dňa 27.11.2018 za 
účelom prevádzkovania automatu s potravinovým tovarom. 
Uzatvorenie nájomných zmlúv bolo výsledkom vyhlásených 
obchodných verejných súťaží č. 8/2017 a č. 6/2018. 
Nakoľko nájomné zmluvy boli uzatvorené na dobu určitú, 
požiadala spoločnosť o predĺženie nájomného vzťahu na 
ďalšie obdobie. Navrhujeme predĺženie nájomného vzťahu 
na dobu neurčitú. Výška nájomného je v nájomných 
zmluvách dohodnutá takto: 

- NZ 56/2018 – výška ročného nájomného, v zmysle OVS bola 
549,-- €/rok, nájomné po navýšení o mieru inflácie za roky 
2019, 2020, 2021 a 2022 predstavuje k 01.01.2023 čiastku  
685,54 €/rok. 

- NZ 501/2018 – výška ročného nájomného v zmysle OVS 
bola 410,-- €/rok, nájomné po navýšení o mieru inflácie za 
roky 2019, 2020, 2021 a 2022 predstavuje k 01.01.2023 
čiastku  511,97 €/rok. 

- Celková výška nájomného z oboch nájomných zmlúv 
predstavuje k 01.01.2023 čiastku 1197,51 €/rok. Sadzba 
minimálnej výšky  nájomného je v Zásadách hospodárenia 
s majetkom mesta Svit stanovená na 500,-- € /automat/rok. 
Stanovisko komisie finančnej, správy majetku mesta, 
podnikateľských činností, obchodu, služieb a cestovného 
ruchu zo dňa 13.03.2023: Komisia  odporúča obnovu 
nájomného vzťahu za rovnakých podmienok, ako 
obsahovali pôvodné zmluvy, pričom už pri nájme na rok 
2023 uplatniť navýšenie o mieru inflácie, rovnako aj 
v nasledujúcich rokoch. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu 

 -  bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -   dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 6: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov  
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K 7: Uzn.46:  Prenájom pozemku časti parc. Č. KN-C 205/8, k.ú. Svit  

J. Hutník prečítal dôvodovú správu. Ružena Kubaská, Štefánikova 
282/26, 059 21 Svit žiada o prenájom pozemku, časti parc. 
č. KN-C 205/8, druh pozemku ostatné plochy o výmere 
2819 m2, katastrálne územie Svit v rozsahu 28 m2 za 



 7 

účelom záhradkárskeho využitia. Časť pozemku parc. č. 
KN-C 205/8, katastrálne územie Svit je historicky využívaná 
na záhradkárske účely, pričom nespĺňa parametre 
pozemku, priľahlého k bytovému domu. Výška nájomného 
je stanovená v zmysle Prílohy č. 2 Zásad hospodárenia 
s majetkom mesta Svit na 1,-- €/m2/rok. Stanovisko komisie 
výstavby, životného prostredia, architektúry a urbanizmu zo 
dňa 15.03.2023. Komisia zobrala prenájom pozemku na 
vedomie. Stanovisko komisie finančnej, správy  majetku 
mesta, podnikateľských činností, obchodu, služieb 
a cestovného ruchu zo dňa 05.04.2023: Komisia zobrala 
prenájom pozemku na vedomie. Zámer prenájmu majetku 
Mesta Svit z dôvodu hodného osobitného zreteľa je  od 
11.04.2023 zverejnený na úradnej tabuli a na webovom 
sídle Mesta Svit. Prerokované v Mestskej rade mesta Svit 
dňa 17.04.2023. Mestská rada mesta Svit odporúča 
navrhované uznesenie schváliť. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu 

 - bez pripomienok 

J. Hutník  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -  dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 7: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K 8: Uzn.47 Prenájom pozemku časti parc. Č. KN-C 205/8, k.ú. Svit  

J. Hutník- prečítal dôvodovú správu. JUDr. Markéta Marečová 
Štefánikova 3, 059 21 Svit žiada o prenájom časti pozemku, 
parc. č. KN-C 205/8, druh pozemku ostatné plochy 
o výmere 2819 m2, katastrálne územie Svit v rozsahu 58 m2 
za účelom záhradkárskeho využitia. Časť pozemku parc. č. 
KN-C 205/8, katastrálne územie Svit je historicky využívaná 
na záhradkárske účely, pričom nespĺňa parametre 
pozemku, priľahlého k bytovému domu. Žiadaná časť 
pozemku je v súčasnosti v prenájme Ing. Janky 
Jecuškovej, príbuznej žiadateľky, ktorá vzhľadom na svoj 
vek a zdravotné problémy už nie je schopná sa 
plnohodnotne venovať záhradke. Pani Ing. Jecušková  
s prechodom nájmu súhlasí. Výška nájomného je preto 
stanovená v zmysle Prílohy č. 2 Zásad hospodárenia 
s majetkom mesta Svit na 1,-- €/m2/rok. Stanovisko 
komisie výstavby, životného prostredia, architektúry 
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a urbanizmu zo dňa 15.03.2023: Komisia zobrala 
prenájom pozemku na vedomie. Stanovisko komisie 
finančnej, správy majetku mesta, podnikateľských 
činností, obchodu, služieb a cestovného ruchu zo dňa 
05.04.2023: Komisia zobrala prenájom pozemku na 
vedomie. Zámer prenájmu majetku Mesta Svit z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa je od 11.04.2023 zverejnený 
na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit. 
Prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. 
Mestská rada mesta Svit odporúča navrhované uznesenie 
schváliť. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu  

 - bez pripomienok 

J. Hutník   prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 8: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov  
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K 9: Uzn.48:   Prenájom pozemku časti par. Č. KN-C 415/1, k.ú. Svit 

J. Hutník prečítal dôvodovú správu. V roku 2018 vyhlásilo Mesto Svit 
Obchodnú verejnú súťaž na prenájom pozemku časti parc. 
č. KN-C 415/1, druh pozemku ostatné plochy o výmere 
15337m2, katastrálne územie Svit za účelom umiestnenia 
automatu na predaj sviečok, ako .službu pre návštevníkov 
cintorína. Na základe výsledku súťaže bola dňa 20.04.2018 
uzatvorená Nájomná zmluva na prenájom pozemku o 
výmere 1 m2,, s nájomcom Ing. Jozefom Miklušom JM, Malý 
Lipník 96, 065 46 Malý Lipník. Nájomca ,Ing. Jozef Mikluš 
zmenil právnu formu podnikania a založil spoločnosť 
s ručením obmedzeným Automaty a Inovácie s.r.o. so 
sídlom 96, Malý Lipník 065 46, IČO: 54 902 321, kde je 
jediným konateľom a požiadal o zmenu nájomcu na 
novovytvorenú spoločnosť. Výška nájomného, stanovená 
na 60,--€/1m2/rok je výsledkom Obchodnej verejnej súťaže 
a zostáva nezmenená. Stanovisko komisie finančnej, 
správy majetku mesta, podnikateľských činností, 
obchodu, služieb a cestovného ruchu zo dňa 
13.03.2023: Komisia  odporúča prechod nájmu z fyzickej 
osoby na právnickú osobu za rovnakých podmienok, aké 
boli vysúťažené. Zámer prenájmu pozemku z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa je od 11.04.2023 zverejnený 
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na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit. 
Prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. 
Mestská rada mesta Svit odporúča navrhované uznesenie 
schváliť. 

 

D. Vojsovičová -otvorila rozpravu 

 -bez pripomienok 

J. Hutník prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 9: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov  
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K 10: Uzn.49  Návrh na zriadenie budúceho vecného bremena pre stavbu 
„Polyfunkčný bytový dom Jilemnického SVIT“ 

J. Hutník -prečítal dôvodovú správu. Mestské zastupiteľstvo mesta 
Svit schválilo Uznesením č. 128/2021 zo dňa 08.07.2021 
zriadenie budúceho vecného bremena na uloženie 
inžinierskych sietí na pozemkoch vo vlastníctve mesta pre 
stavbu „Polyfunkčný bytový dom Jilemnického SVIT“, 
v prospech investora, spoločnosti PHOENIX Development, 
s.r.o., Mlynica 158, 059 91 Mlynica, IČO: 53072758, podľa 
geometrického plánu na porealizačné zameranie 
inžinierskych sietí, ktorý dá po ich realizácii vypracovať na 
svoje náklady budúci oprávnený. Pre územné a stavebné 
konanie bola dňa 29.10.2021 v zmysle prijatého uznesenia 
so spoločnosťou PHOENIX Development, s.r.o. uzatvorená 
Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. 
Pozemok pod budúcim bytovým domom prešiel na nového 
vlastníka, spoločnosť Baťove rezidencie, s.r.o., na ktorú 
podľa informácií Ing Harabina, ktorý zabezpečuje 
inžiniering stavby prešli aj práva, vyplývajúce z uzatvorenej 
zmluvy. Za účelom realizácie trafostanice, VN a NN 
elektrického vedenia pre stavbu polyfunkčného domu 
vstúpil investor do rokovaní so spoločnosťou 
Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 
Košice, ktorá požaduje, aby právo na uloženie inžinierskych 
sietí bolo zmluvne podložené v ich prospech, ako budúceho 
oprávneného z vecného bremena. Stanovisko komisie 
výstavby, životného prostredia, architektúry a urbanizmu zo 
dňa 15.03.2023: Komisia zobrala prenájom pozemku na 
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vedomie. Stanovisko komisie finančnej, správy majetku 
mesta, podnikateľských činností, obchodu, služieb 
a cestovného ruchu zo dňa 13.03.2023: Komisia odporúča 
zriadenie budúceho vecného bremena na právo uloženia 
inžinierskych sietí za náhradu podľa znaleckého posudku, 
minimálne za náhradu v zmysle Zásad hospodárenia 
a majetkom mesta Svit v sume 500,-- €. Prerokované 
v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. Mestská rada 
mesta Svit odporúča navrhované uznesenie schváliť. 

D. Vojsovičová -otvorila rozpravu 

 -bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 10: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K 11: Uzn.50:  Návrh na zriadenie budúceho vecného bremena pre stavbu: 
„Bytový dom“ na Kpt. Nálepku  

J. Hutník -predniesol dôvodovú správu. Spoločnosť BMV Group, 
s.r.o., Záhradná 918/18, 059 21 Svit, zastúpená 
spoločnosťou Hasmar s.r.o., Okružná 775/58, 058 01 
Poprad žiada o opätovný súhlas s  realizáciou kanalizačnej 
prípojky pre stavbu „Bytový dom“ na parc. č. KN-C 294/867, 
k.ú. Svit. Súhlas s umiestnením prípojky bol v súlade s 
odporúčaním komisie výstavby vydaný dňa 08.08.2019 
(19.11.2020) na odporúčanie komisie výstavby. Vzhľadom 
k zmene projektovej dokumentácie a novému konaniu na 
stavebnom úrade vo Svite je potrebné súhlasné stanovisko 
obnoviť. Kanalizačná prípojka je riešená na pozemku vo 
vlastníctve mesta parc. č. KN-C 294/868, k.ú. Svit. Aby bolo 
stanoviska mesta platné v celom stavebnom konaní, 
navrhujeme tak ako u ostatných subjektoch pri iných 
stavbách uzavretie zmluvy o budúcej zmluve o vecnom 
bremene, ktorá bude podkladom investora ku všetkým 
konaniam (územnému, stavebnému, vodoprávnemu). 
Stanovisko komisie výstavby, životného prostredia, 
architektúry a urbanizmu zo dňa 15.03.2023. Komisia 
odporúča uzatvoriť za účelom realizácie kanalizačnej 
prípojky zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného 
bremena na uloženie inžinierskych sietí pre stavbu 
bytového domu. Stanovisko komisie finančnej, správy 
majetku mesta, podnikateľských činností, obchodu, 
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služieb a cestovného ruchu zo dňa 13.03.2023: Komisia 
odporúča zriadenie budúceho vecného bremena na právo 
uloženia inžinierskych sietí za náhradu podľa znaleckého 
posudku, minimálne za náhradu v zmysle Zásad 
hospodárenia a majetkom mesta Svit v sume 500,-- €. 
Prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. 
Mestská rada mesta Svit odporúča navrhované uznesenie 
schváliť. 

D. Vojsovičová -otvorila rozpravu. 

I. Zima -opýtal sa, či je známe k akej zmene projektovej 
dokumentácie došlo. 

M. Kubalová  -uviedla, že sa menila zastavanosť, nevychádzal tam index 
zelene a index zastavanosti. Menila sa dispozícia toho 
domu, zastavaná plocha domu, zmenšila sa zastavaná 
plocha budúceho domu.  

J. Hutník  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 11: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 11 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 1 poslanec (I. Zima) 

K 12: Uzn.51: Prenájom pozemku parc. Č. KN-C 114/21, k.ú. Svit  

J. Hutník-  predniesol dôvodovú správu. Pavol Pecha, Hviezdoslavova 
933/6, 059 21 Svit žiada o prenájom pozemku parc. č. KN-
C 114/21, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o 
výmere 221 m2.. Pozemok sa nachádza pri rodinnom 
poldome na Hviezdoslavovej ulici vo Svite, súp. č. 933, je 
oplotený a užívaný ako dvor a záhrada. Výška nájomného 
je stanovená v zmysle Prílohy č. 2 Zásad hospodárenia 
s majetkom mesta Svit na    0,10 €/m2/rok (žiadateľ je starší 
ako 70 rokov). Stanovisko komisie výstavby, životného 
prostredia, architektúry a urbanizmu zo dňa 15.03.2023: 
Komisia zobrala prenájom pozemku na vedomie. 
Stanovisko komisie finančnej, správy majetku mesta, 
podnikateľských činností, obchodu, služieb a cestovného 
ruchu zo dňa 05.04.2023: Komisia zobrala prenájom 
pozemku na vedomie. Zámer prenájmu majetku Mesta Svit 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa je od 11.04.2023 
zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta 
Svit. Prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 
17.04.2023. Mestská rada mesta Svit odporúča 
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navrhované uznesenie schváliť. 

D. Vojsovičová -otvorila rozpravu  

 -bez pripomienok 

J. Hutník  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 12: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K 13: Uzn.52:  Prenájom časti pozemku, priľahlého k bytovému domu súp. č. 
281 na Štúrovej ulici vo Svite  

J. Hutník  -predniesol dôvodovú správu. V rámci výzvy na 
majetkovoprávne  vysporiadanie pozemku, priľahlého 
k bytovému domu súp. č. 281 na Štúrovej ulici vo Svite sa 
uskutočnilo niekoľko stretnutí s vlastníkmi bytov v tomto 
bytovom dome. Nakoľko vlastníci nevedia dospieť 
k dohode vo veci určenia spoluvlastníckych podielov na 
priľahlom pozemku, navrhli sme nateraz majetkovoprávne 
vysporiadať užívanie pozemkov formou prenájmu. Vlastníci 
dvoch bytov v bytovom dome Ing. Miroslav Gavalier, Mgr. 
Simona Kolenčíková a Martin Hájkovský majú užívanie 
pozemku vysporiadané formou uzatvorených nájomných 
zmlúv. Majetkovoprávne vysporiadanie priľahlého pozemku 
sa tak týka:  

- Bytu č. 2 – v podielovom spoluvlastníctve Heleny 
Hlinickej, Štúrova 281/76, 059 21 Svit, Zuzany Hlinickej, 
SNP 1201/24, 026 01 Dolný Kubín a Miroslava Hlinického, 
SNP 1201/24, 026 01 Dolný Kubín, v rozsahu 123 m2, 

- Bytu č. 3 – vo výlučnom vlastníctve Petra Vavraska, 
Štúrova 281/75, 059 21 Svit  v rozsahu        107 m2, 

- Bytu č. 4 – vo výlučnom vlastníctve Ing. Pavla Drugaja, 
Štúrova 281/74, 059 21 Svit v rozsahu         313 m2. 
Dotknutými pozemkami sú: parc. č. KN-C 188/2, druh 
pozemku ostatné plochy o výmere 2732 m2 a parc. č. KN-
C 188/4, druh pozemku záhrady o výmere 859 m2, 
katastrálne územie Svit, zapísané na Okresnom úrade v 
Poprade, katastrálnom odbore, na LV č. 1. Výška 
nájomného je stanovená v zmysle zákona č. 182/1993 Z.z 
o vlastníctve bytov a nebytových priestorov 0,10 €/1m2/rok. 
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Stanovisko komisie výstavby, životného prostredia, 
architektúry a urbanizmu zo dňa 15.03.2023: Komisia 
zobrala prenájom pozemku na vedomie. Stanovisko 
komisie finančnej, správy majetku mesta, podnikateľských 
činností, obchodu, služieb a cestovného ruchu zo dňa 
05.04.2023: Komisia zobrala prenájom pozemku na 
vedomie. Zámer prenájmu majetku Mesta Svit z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa je od 11.04.2023 zverejnený 
na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta Svit. 
Prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. 
Mestská rada mesta Svit odporúča navrhované uznesenie 
schváliť. 

D. Vojsovičová -otvorila rozpravu 

 -bez pripomienok 

J. Hutník -prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 13: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov  
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K 14: Uzn.53: Majetkoprávne vysporiadanie pozemku pod stavbou 

J. Hutník -preniesol dôvodovú správu. Ján Šoltis a Beáta Šoltisová, 
I. Krasku 213/17, 059 21 Svit  žiadajú o odkúpenie 
pozemku, časti parc. č. KN-C 204/16, k. ú. Svit o výmere 29 
m2. Pozemok je v užívaní na základe nájomnej zmluvy č. 
259/2018, v ktorej bolo dohodnuté právo realizácie 
prístavby k rodinnému domu v súlade s platnou legislatívou 
(vydanie stavebného povolenia). Žiadatelia zrealizovali 
prístavbu a v rámci prípravy na kolaudačné konanie 
zabezpečili vypracovanie geometrického plánu na 
porealizačné zameranie stavby. Aby bola prístavba 
prevedená do katastra nehnuteľností ako jeden celok 
s rodinným domom, požiadali o odkúpenie časti pozemku, 
na ktorom je prístavba umiestnená. Predmetom prevodu je 
časť pozemku v katastrálnom území Svit, parc. č. KN.C 
204/16, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria 
o výmere 238 m2, odčlenená geometrickým plánom č. 
124/2022, úradne overeným dňa 11.08.2022 pod číslom 
G1-803/2022, a to diel 1 o výmere 29 m2, ktorý sa pričleňuje 
k pozemku parc. č. KN-C 196/2 vo vlastníctve kupujúcich 
a jeho výmera sa týmto mení na 98 m2. Zvyšok pozemku 
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parc. č. KN-C 204/16, k.ú. Svit  zostane v režime 
nájomného vzťahu. Prevod pozemku pod stavbou vo 
vlastníctve nadobúdateľa, vrátane priľahlej plochy, ktorá 
svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so 
stavbou je prevodom v zmysle § 9a, ods. 8 písm. b) ) 
Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov. Stanovisko komisie výstavby, životného 
prostredia, architektúry a urbanizmu zo dňa 15.03.2023: 
Komisia odporúča predaj pozemku v zmysle žiadosti. 
Stanovisko komisie finančnej, správy  majetku mesta, 
podnikateľských činností, obchodu, služieb a cestovného 
ruchu zo dňa 13.03.2023:  Komisia odporúča odpredaj časti 
pozemku parc. č. KN-C 204/16, k.ú. Svit o výmere 29 m2 za 
cenu    25,-- €/m2. Prerokované v Mestskej rade mesta Svit 
dňa 17.04.2023. Mestská rada mesta Svit odporúča 
navrhované uznesenie schváliť. 

D. Vojsovičová -otvorila rozpravu. 

I. Zima  -sa opýtala, či by nebolo šikovnejšie predať tomuto 
záujemcovi celú 

 parcelu? 

M. Kubalová  -uviedla, že záujemca nemá momentálne toľko finančných 

prostriedkov, aby to mohol odkúpiť celé, ale v budúcnosti by 

chcel 

J. Bobulová  -sa opýtala, či najprv postavíme verandu a potom 

odpredáme pozemok? U nás to tak zvláštne funguje. 

D. Vojsovičová  -odpovedala, áno u nás to takto funguje 

M. Kubalová -informovala, že nájomca vzťah ku pozemku má a je to 
z toho dôvodu, že po realizačnom zameraní pozemku je to 
jednoduchšie mu to prenajať, vyšpecifikovať, že je to na 
stavbu, a potom presne podľa toho, koľko je to zastavané, 
podľa toho vysporiadať. predať 

I. Švagrovská -odpovedala, že záujemca má vzťah k nájmu a môže to 
urobiť, do budúcna sa tým určite budeme zaoberať aj 
v rámci komisie. Tak ako to navrhol poslanec Zima, najprv 
predať a potom nech si realizujú stavby. 

J. Hutník  -prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 14: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov  
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zdržali sa: 0 poslancov 

K 15: Uzn.54:   Rozšírenie predmetu nájmu v budove Domu kultúry vo Svite 

J. Hutník -preniesol dôvodovú správu. Mestské zastupiteľstvo mesta 
Svit schválilo uznesením č. 181/2022 zo dňa 14.12.2022 
okrem iného aj prenájom nebytových priestorov v budove 
Domu kultúry vo Svite Folklórnemu súboru Jánošík Svit a 
FŠ SENIOR Jánošík Svit. Vzhľadom k potrebe stanoviť 
rozsah užívania priestorov jednotlivými subjektami, 
uskutočnilo sa dňa 20.01.2023 za účasti primátorky mesta 
stretnutie, na ktorom sa zástupcovia obidvoch subjektov 
dohodli, že nebytový priestor - kanceláriu na prízemí budú 
využívať spoločne. V súčasnosti má uvedenú miestnosť 
v zmysle vyššie uvedeného uznesenia v nájomnej zmluve 
FŠ SENIOR Jánošík Svit. Žiadame týmto mestské 
zastupiteľstvo o rozšírenie premetu nájmu o nebytový 
priestor, kanceláriu na prízemí Domu kultúry pre Folklórny 
súbor Jánošík Svit. Kanceláriu budú obidva subjekty užívať 
celoročne, každý subjekt v 1/2. Stanovisko komisie 
finančnej, správy majetku mesta, podnikateľských činností, 
obchodu, služieb a cestovného ruchu zo dňa 05.04.2023: 
Komisia zobrala prenájom budovy na vedomie. Zámer 
prenájmu majetku Mesta Svit z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa je od 11.04.2023 zverejnený na úradnej 
tabuli a na webovom sídle Mesta Svit. Prerokované 
v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. Mestská rada 
mesta Svit odporúča navrhované uznesenie schváliť. 

D. Vojsovičová -otvorila rozpravu. 

J. Hutník  -prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 15: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov  
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 
 

K 16: Uzn.55:  Majetkovoprávne vysporiadanie pozemku, priľahlého 
k bytovému domu súp. č. 224 na Komenského ulici vo Svite  

J. Hutník -predniesol dôvodovú správu. Žiadateľ Jozef Dluhý odkúpil 
byt v bytovom dome súp. č. 224 na Komenského ulici vo 
Svite. V rámci jeho rekonštrukcie sa rozhodol realizovať 
prístavbu verandy a obrátil sa na Mesto Svit, ako na 
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vlastníka pozemku, priľahlého k bytovému domu so 
žiadosťou o prenájom pozemku. Bytový dom súp. č. 224 na 
Komenského ulici vo Svite je jedným z mála bytových 
domov, ktoré ešte nemajú majetkovoprávne vysporiadané 
užívanie priľahlého pozemku, aj keď je tento oplotený 
a dlhodobo užívaný ako záhrady k jednotlivým bytom. 
Z tohto dôvodu je potrebné vyriešiť užívania priľahlého 
pozemku komplexne, nie iba s jedným vlastníkom bytu. 
V minulosti síce prebehla komunikácia vo veci odkúpenia 
priľahlého pozemku, bol vypracovaný aj návrh 
geometrického plánu  so zameraním rozsahu súčasného 
užívania pozemkov jednotlivými vlastníkmi bytov, ale celý 
proces bol pozastavený z dôvodu nedoriešenej 
nepovolenej prístavby jedného z bytov. Jozef Dluhý 
potrebuje v stavebnom konaní doložiť vzťah k pozemku, na 
ktorom bude stavba zrealizovaná. Nakoľko sa však jedná 
o prístavu v rámci bytového domu, mala by sa prístavba po 
realizácii premietnuť do plochy zastavaného pozemku pod 
bytovým domom, časť pozemku pod prístavbou by teda 
mala prejsť do podielového spoluvlastníctva všetkých 
vlastníkov bytov v bytovom dome. V zmysle stanoviska 
komisie výstavby, životného prostredia, architektúry 
a urbanizmu  navrhujeme, aby za účelom stavebného 
konania bola na časť pozemku pre stavbu verandy 
uzatvorená zmluva o budúcej kúpnej zmluve, pričom po 
realizácii stavby a po jej kolaudácii sa pozemok vysporiada 
odkúpením. Zvyšná oplotená časť priľahlého pozemku 
bude vysporiadaná uzatvorením nájomnej zmluvy. Výmery 
jednotlivých záhradiek  sú  uvedené v návrhu 
geometrického plánu z roku 2009. Vlastníkmi bytov 
v bytovom dome súp. č. 224 na Komenského ulici vo Svite, 
postavenom na pozemku parc. č. KN-C 206/5, druh 
pozemku zastavané plochy a nádvoria o výmere 370 m2, 
zapísaných na Okresnom úrade v Poprade, katastrálnom 
odbore na liste vlastníctva č. 1904 v súčasnosti sú: 

-Byt č. 1 – Milan Štefanko a Mária Štefanková, 
Komenského 224/9, 059 21 Svit, 
-Byt č. 2 – Ing. Eduard Greš a Jarmila Grešová, 
Komenského 224/10, 059 21 Svit, 
-Byt č. 3 – Mária Fridmanová, Komenského 224/11, 059 21 
Svit v podiele 3/10 v pomere k celku, Vladimír Schnáger, 
Komenského 224/11, 059 21 Svit v podiele 1/10 v pomere 
k celku, Daniela Tothová, Mládežnícka 961, 925 53 Pata 
v podiele 3/10 v pomere k celku, Miroslav Schnáger, 
Levočská 1758/8, 060 01 Kežmarok v podiele 3/10 
v pomere k celku,  
 -Byt č. 4 –Ing. Peter Gontkovič, Komenského 224, 059 21 
Svit 
 -Byt č. 5 –Richard Žoldák a Eva Žoldáková, Štúrova 
285/73, 059 21 Svit 
-Byt č. 6 – Jozef Dluhý, Kpt. Nálepku 694/103, 059 21 Svit. 
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Dotknutými pozemkami sú parc. č. KN-C 229/16, druh 
pozemku ostatné plochy o výmere 35166 m2 a parc. č. KN-
C 229/75, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria o 
výmere 378 m2, katastrálne územie Svit, zapísané na 
Okresnom úrade v Poprade, katastrálnom odbore, na LV č. 
1.V zmysle § 18a a  §31a Zákona č. 182/1993 Z. z. 
o vlastníctve bytov a nebytových priestorov v znení 
neskorších zmien a doplnkov je cena za prevod 
spoluvlastníckeho podielu na zastavanom pozemku 
a priľahlom pozemku k bytovému domu stanovená pre 
vlastníka, ktorý nadobudol byt do vlastníctva prevodom od 
Mesta Svit, alebo od Okresného stavebného bytového 
družstva Poprad vo výške 0,10 €/m2 a pre každého 
ďalšieho vlastníka vo výške 3,32 €/m2. Výška nájomného je 
stanovená v zmysle zákona č. 182/1993 Z.z o vlastníctve 
bytov a nebytových priestorov v znení neskorších 
predpisov na 0,10 €/1m2/rok. Stanovisko komisie výstavby, 
životného prostredia, architektúry a urbanizmu zo dňa 
15.03.2023: Komisia odporúča uzatvoriť za účelom 
realizácie prístavby zmluvu o budúcej kúpnej zmluve, kde 
budú kupujúcimi všetci vlastníci bytov v bytovom dome a 
majetkovoprávne vysporiadanie priľahlého pozemku 
formou prenájmu vo výmerách súčasného užívania 
pozemku jednotlivými vlastníkmi bytov. Stanovisko komisie 
finančnej, správy majetku mesta, podnikateľských činností, 
obchodu, služieb a cestovného ruchu zo dňa 05.04.2023: 
Komisia zobrala majetkovoprávne vysporiadanie priľahlého 
pozemku na vedomie. Zámer uzatvoriť zmluvu o budúcej 
kúpnej zmluve a zámer prenájmu majetku Mesta Svit 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa je  od 11.04.2023 
zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle Mesta 
Svit. Prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 
17.04.2023. Mestská rada mesta Svit odporúča 
navrhované uznesenie schváliť. 

D. Vojsovičová -otvorila rozpravu 

 -Bez pripomienok 

J. Hutník  -prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 16: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov     
zdržali sa: 0 poslancov 
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K 17: Uzn.56:    Ukončenie nájomného vzťahu výpoveďou 

J. Hutník - predniesol dôvodovú správu. Mestské zastupiteľstvo mesta 
Svit schválilo uznesením č. 203/2017 zo dňa 29.02.2017 
prenájom nehnuteľného majetku mesta Svit, a to: 
nebytového priestoru o výmere 40 m2, nachádzajúceho sa 
v hospodárskej budove súp. č. 19 na Hlavnej ulici vo Svite, 
postavenej na pozemku parc. č. 464/2, zastavané plochy 
a nádvoria o výmere 1471 m2, katastrálne územie Svit 
a časti pozemku v rozsahu 50 m2 z parc. č. KN-C 464/1, 
zastavané plochy a nádvoria o výmere 1254 m2, 
katastrálne územie Svit s nájomcom Ing. Ondrejom 
Bartekom, Ivana Krasku 216/16, 059 21 Svit, IČO: 
34890611. Účelom nájmu je užívanie nehnuteľností ako 
skladových priestorov a zriadenia manipulačného priestoru 
prevádzky montáže hrobových dielov v zmysle platného 
živnostenského oprávnenia. Nájomná zmluva bola 
podpísaná dňa 29.03.2017, pod evidenčným číslom 
203/2017 bola zverejnená na webovom sídle mesta 
a nadobudla účinnosť dňa 30.03-2017. Celý areál bývalých 
skleníkov na Hlavnej ulici vo Svite, kde sa predmet nájmu 
nachádza, je dlhodobo v nevyhovujúcom technickom 
stave, pričom viac a viac chátra. Je preto namieste obava, 
aby v priestoroch nedošlo k škode na zdraví, prípadne na 
majetku nájomcu, kde by bolo Mesto Svit, ako vlastník 
a prenajímateľ za prípadné  škody zodpovedné. Oznámili 
sme preto nájomcovi, Ing. Ondrejovi Bartekovi, že mu bude 
v súlade s Článkom VIII., bod 8.,2  nájomná zmluva 
vypovedaná a to s trojmesačnou výpovednou lehotou. 
Nakoľko bol prenájom schválený mestským 
zastupiteľstvom, je potrebné schváliť mestským 
zastupiteľstvom aj výpoveď z nájomnej zmluvy. Stanovisko 
komisie finančnej, správy  majetku mesta, podnikateľských 
činností, obchodu, služieb a cestovného ruchu zo dňa 
05.04.2023: Komisia zobrala výpoveď z nájmu na vedomie. 
Prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. 
Mestská rada mesta Svit odporúča navrhované uznesenie 
schváliť. 

D. Vojsovičová -otvorila rozpravu. 

J. Bobulová  -sa opýtala, čo sa uvažuje ďalej, keď sa ukončí ten nájom? 
Či tam budeme mať skleníky? 

D. Vojsovičová -odpovedala, že sa momentálne rieši bezpečnosť, pretože 
ten pozemok je v zlom stave. 

L. Kalász -sa opýtal, či tam nie je momentálne nejaký plán mesta na 
tie priestory? 

D. Vojsovičová -uviedla, že určite áno 

I. Zima -sa opýtal, že ako reagoval na oznámenie výpovede 
z nájmu pán Bartek? Nemal nejaký protinávrh? Nemá 
záujem to rekonštruovať? 
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M. Kubalová -odpovedala, že tú výpoveď prijal, pretože vie, že to mal len 
na určitú dobu, nemal k tomu nejaké výhrady 

D. Martinková -rozprávala som s pánom Bartekom. Mal by záujem, či by 
sme mu vedeli ponúknuť nejaké iné priestory? Ak by sa 
v meste niečo našlo. 

D. Vojsovičová -odpovedala, že aj my budeme radi, keď si niečo nájde. 

J. Hutník  -prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 17: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 10 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, L. 
Kalász, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, L. Sako, E. Kačmarčíková, 
I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 2 poslanci (M. Jambor, D. Martinková) 
 

K 18: Uzn.57:  Bezodplatné prevzatie stavieb do majetku Mesta Svit  

J. Hutník -predniesol dôvodovú správu. Dňa 18.04.2016 uzatvorilo 
Mesto Svit so spoločnosťou LUGARO, spol. s r.o. zmluvu 
o nájme pozemku, časti parc. č. KN-C 229/12 a parc. č. KN-
C 406/2, k.ú. Svit za účelom komplexnej opravy  troch 
schodísk a časti verejného chodníka pred polyfunkčným 
domom Kopček a dňa 28.04.2015 zmluvu o nájme 
pozemku, časti parc. č. KN-C 229/12 a parc. č. KN-C 406/2, 
k.ú. Svit za účelom výstavby verejných parkovacích plôch 
k polyfunkčnému domu Kopček. Práva, vyplývajúce 
z týchto nájomných vzťahov prešli na spoločnosť ALPINA 
SK, spol. s r.o. Nájomca sa v zmluvách zaviazal odovzdať 
po kolaudácii stavby „Obchodné centrum Kopček – 
nadstavba“ stavebné objekty, zrealizované na pozemkoch 
vo vlastníctve mesta (t.j. parkovisko, stavebné úpravy 
chodníka a schodiska v prednej časti budovy)  bezodplatne 
do majetku Mesta Svit. Stavba bola daná do užívania 
Kolaudačným rozhodnutím č.j. 1920-013623/2021/KR-
SS/Má zo dňa 20.12.2021, ktoré nadobudlo právoplatnosť 
dňa 21.12.2021 a Kolaudačným rozhodnutím č.j. 
013 622/2021 1921/2021/KR-P/Má zo dňa 20.12.2021 
ktoré nadobudlo právoplatnosť dňa 21.12.2021 . Investor 
predložil vyčíslenie obstarávacích  nákladov na realizáciu 
jednotlivých stavebných objektov takto: Parkovacie plochy
  28 000,--  € 

Rekonštrukcia chodníka pred budovou  10 500,--  € 

Rekonštrukcia schodiska pred budovou   8 000,--  € 
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SPOLU:                          46 500,--   € 

Stanovisko komisie výstavby, životného prostredia, 
architektúry a urbanizmu zo dňa 03.04.2023:Predsedníčka 
komisie MUDr. Ivana Švagrovská vykonala obhliadku 
parkovísk za “Kopčekom” a informovala komisiu, že na 
jednotlivých parkovacích miestach  sú na uvedené ŠPZ 
akoby to bolo vyhradené parkovanie pre konkrétne vozidlo. 
V diskusii k odpredaju pozemku pod parkovacími miestami 
zaznelo, že stavba parkoviska na pozemkoch mesta bola 
povolená s tým, že parkovacie miesta budú prístupné 
širokej verejnosti, a za tým účelom bola uzatvorená aj 
nájomná zmluva k pozemku. Parkovisko bolo zrealizované 
v súlade s vydaným stavebným povolením a kolaudačným 
rozhodnutím a má byť verejne dostupné a tak, ako to bolo 
zazmluvnené pôvodne má byť bezodplatne, po ukončení 
stavby, prevedené do majetku mesta. Presne tak ako to 
prebehlo pri iných developerských projektoch, kde mesto 
umožnilo investorovi na svojich pozemkoch vybudovať 
potrebný počet parkovacích miest. Ďalej, terajšie dopravné 
značenie je v rozpore s právoplatným kolaudačným 
rozhodnutím a bolo by vhodné preveriť túto skutočnosť 
cestným správnym orgánom. Prevod pozemku pod 
parkoviskom a rovnako aj pred polyfunkčným domom 
Kopček bolo z pohľadu komisie potrebné riešiť pred 
kolaudáciou, nakoľko v polyfunkčnom dome došlo 
majetkovo k prevodu bytov na tretie osoby a z tohto 
pohľadu nie je v súčasnej dobe zrejmé, kto by bol 
kupujúcou stranou.  

Uznesenie: Komisia výstavby odporúča  aby mesto 
prevzalo stavby vyvolaných investícií do svojho majetku. 
Komisia ďalej odporúča, aby bolo cestným správnym 
orgánom preverené, či je existujúce trvalé dopravné 
značenie v súlade s vydaným kolaudačným rozhodnutím 
a aby mestská polícia vo Svite preverila, na akom základe 
bolo realizované vyznačené konkrétne ŠPZ na parkovacích 
miestach. Stanovisko komisie finančnej, správy majetku 
mesta, podnikateľských činností, obchodu, služieb 
a cestovného ruchu zo dňa 05.04.2023: Komisia odporúča 
prevziať stavby vyvolaných investícií do majetku mesta. 
Prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. 
Mestská rada mesta Svit odporúča navrhované uznesenie 
schváliť. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu 

 - bez pripomienok 

J. Hutník  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová dala hlasovať za predložený návrh 
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Hlasovanie za bod č. 18: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslanec  
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 

       zdržali sa:           0 poslancov 

K 19: Uzn.58 Vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže č. 2/2023 na prenájom 
pozemku v areáli plavárne  

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu. V nadväznosti na požadované 
rozšírenie služieb, ktoré je možné ponúknuť návštevníkom 
plavárne v letnom období, kedy je plaváreň prevádzkovaná 
v režime letného kúpaliska sme pripravili podmienky 
obchodnej verejnej súťaže na prenájom pozemku časti 
parc. č. KN-C 406/5, druh pozemku zastavané plochy 
a nádvoria o výmere 15098 m2, katastrálne územie Svit. 
Účel nájmu je zadefinovaný ako zabezpečenie služieb pre 
návštevníkov plavárne v letnom období, ako napríklad: 
Poskytovanie gastronomických služieb. Predaj zmrzliny. 
Poskytovanie služieb – športové a voľnočasové aktivity pre 
deti, mládež a dospelých, napríklad minigolf, nafukovacie 
atrakcie (bazény, šmýkačky) a podobne. Vzhľadom k tomu, 
že sa dopredu nedá počítať s tým, že bude teplé a slnečné 
leto, ktoré bude priať návštevnosti kúpaliska, navrhujeme 
ponúknuť v súťaži prenájom za symbolické 1,-- €/predmet 
nájmu a celú dobu nájmu. Podmienky Obchodnej verejne 
súťaže sú priložené v prílohe. Problematiku zatraktívnenia 
služieb poskytovaných na plavárni rieši aj Dozorná rada 
spoločnosti BYTOVY PODNIK SVIT, s.r.o., a to  
zabezpečením hracích atrakcií pre deti a podobne. 
Stanovisko komisie finančnej, správy majetku mesta, 
podnikateľských činností, obchodu, služieb a cestovného 
ruchu zo dňa 05.04.2023: Finančná komisia odporúča 
vyhlásenie OVS na prenájom pozemku za nájomné 1€/celé 
obdobie a predmet nájmu. Prerokované v Mestskej rade 
mesta Svit dňa 17.04.2023. Mestská rada mesta Svit 
odporúča navrhované uznesenie schváliť. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu 

 - bez pripomienok 

J. Hutník  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať za predložený návrh 
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Hlasovanie za bod č. 19: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

 

K 20: Uzn. 59: Návrh na zrušenie časti uznesenia Mestského zastupiteľstva 
mesta Svit 

J. Hutník   - prečítal dôvodovú správu. MsZ mesta Svit schválilo 
uznesenie č. 165/2021 zo dňa 28.10.2021, k projektu 
„Modernizácia techniky v Dome kultúry vo Svite“ v bodoch 
3 a 4 nasledovne: 3. zabezpečenie financovania 
neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu 
realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho 
cieľa. 4. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s 
podmienkami poskytnutia pomoci. Predmetom 
predkladaného projektu bola v zmysle stanoviska komisie 
ŠKŠMRRaM a v súlade so stanoviskom komisie finančnej, 
modernizácia ozvučenia sály kultúrneho domu vrátane 
osvetlenia javiska a ich novej elektroinštalácie a zlepšenie 
hygienických štandardov – germicídne žiariče, 
zabezpečenie bezbariérovosti – schodolez. Odôvodnenie: 
Realizácia projektu sa neuskutoční z dôvodu neschválenia 
poskytnutia NFP k žiadosti NFP302070BQY3, č. výzvy 
IROP-PO7-SC77-2021-75 (v predkladanom projekte nebol 
posúdený súlad so špecifickým cieľom „Podpora 
udržateľnosti a odolnosti kultúrnych inštitúcií“, nakoľko 
výdavky hlavnej aktivity „Zlepšenie úrovne hygienických 
štandardov kultúrnej inštitúcie“ - sterilizátor vzduchu a 
schodolez boli posúdené ako neoprávnené a teda 
predmetná aktivita stratila svoje opodstatnenie). Z daného 
dôvodu navrhujeme predmetné časti uznesenia č. 
165/2021 ako nerealizovateľné zrušiť. Prerokované 
v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. Mestská rada 
mesta Svit odporúča navrhované časti uznesenia zrušiť. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu 

 - bez pripomienok 

J. Hutník  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať za predložený návrh 
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Hlasovanie za bod č. 20: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

 

K 21: Uzn. 60:  Žiadosť o zrušenie uznesenia č. 101/2007 na určenie iného 
vhodného miesta na uzavretie manželstva pre Matričný obvod Svit 
mimo úradnú miestnosť – hotel Hubert Gerlachov a penzión 
Jantár Batizovce 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu. Dňa 3. apríla 2023 sa na 
Matričný úrad vo Svite obrátila obchodná manažérka hotela 
Hubert Gerlachov so žiadosťou o zrušenie určeného 
vhodného miesta na uzavretie manželstva, nakoľko majiteľ 
zariadenia nemá záujem do budúcnosti poskytovať v hoteli 
uvedené služby. Uznesením Mestského zastupiteľstva 
mesta Svit č. 101/2007 zo dňa 31.05.2007 je určené ako 
iné vhodné miesto na uzavretie manželstva mimo úradnú 
miestnosť hotel Hubert v Gerlachove a aj penzión Jantár 
Batizovce, ktorý bol po zmene majiteľa premenovaný na 
Moment – bistro & ubytovanie Batizovce a schválený 
uznesením MsZ č. 96/2019 zo dňa 26.09.2019 ako vhodné 
miesto na uzavretie manželstva mimo úradnú miestnosť. 
Teda uvedený názov Penzión Jantár Batizovce nie je 
v súlade so skutočnosťou. V zmysle § 4 ods. 2 zákona č. 
36/2005 o rodine, matričný úrad môže povoliť uzavrieť 
manželstvo pred iným matričným úradom a na 
ktoromkoľvek vhodnom mieste. Ako vyplýva z dôvodovej 
správy zákona o rodine a zo stanoviska MV SR je na 
zvážení matričného úradu posúdiť iné vhodné miesto ako 
je úradne určená miestnosť. Manželstvo sa uzatvára v 
úradne určenej miestnosti, ktorou je obradná miestnosť 
Mestského úradu vo Svite, preto Matričný úrad vo Svite 
žiada Mestské zastupiteľstvo mesta Svit, ako súčinný orgán 
v zmysle zákona 369/1990 Z.z. o obecnom zriadení 
o zrušenie uvedeného uznesenia od 01.05.2023. 
Prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. 
Mestská rada mesta Svit odporúča uznesenie č. 101/2007 
zrušiť. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu 

  bez pripomienok 

J. Hutník - prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať za predložený návrh 
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Hlasovanie za bod č. 21: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K 22: Uzn. 61:   Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Svit na rok 2023 – podpora 
poskytovania sociálnych služieb v meste Svit – osobný 
automobil 

J. Hutník  - prečítal dôvodovú správu. Mestské zastupiteľstvo mesta 
Svit uznesením č. 192/2022 zo dňa 29.12.2022 schválilo 
Rozpočet Mesta Svit na rok 2023. Z dôvodu vzniku nových 
skutočností počas roka 2023, ktoré si vyžadujú zmenu 
rozpočtu, je navrhovaná úprava v tejto oblasti: Podpora 
poskytovania sociálnych služieb v meste Svit- 7-miestny 
osobný automobil  (dofinancovanie) Uznesením MsZ č. 
51/2022 zo dňa 31.03.2022  bolo schválené  predloženie 
žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu: Podpora 
poskytovania sociálnych služieb v meste Svit,  kód výzvy: 
IROP-PO2-SC211-2021-78. Zároveň bolo schválené aj 
spolufinancovanie v sume 5%, ako aj zabezpečenie 
prípadných  neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta. 

Popis projektu: Mesto Svit je poskytovateľom 
opatrovateľskej služby pre 60 prijímateľov terénnej 
sociálnej služby, 16 klientov ZOS, 28 ubytovaných klientov 
v DOS a 7 klientov Denného stacionára. V súčasnosti 
zamestnávame 17 opatrovateliek terénnej služby pre 
obyvateľov mesta Svit vrátane priľahlej mestskej časti Svit 
Podskalkou. Identifikovaným problémom je absencia 
motorového vozidla na prepravu viac ako 4 osôb. Kľúčovou 
potrebou je uspokojenie potrieb klientov - obyvateľov, 
zabezpečenie efektívnejších a kvalitnejších terénnych 
sociálnych služieb. Aktuálne naša samospráva nedisponuje 
žiadnym motorovým vozidlom vhodným na sociálne služby, 
prioritne na prepravu osôb s obmedzenou schopnosťou 
pohybu. Zároveň aj pracovníci - opatrovateľky sú odkázané 
na verejnú MHD resp. dochádzajú ku klientom peši. 
Zaobstaraním motorového vozidla sa prispeje k zvýšeniu 
úrovne doposiaľ poskytovaných služieb v sociálnej oblasti.  
Kúpou motorového vozidla sa pre samosprávu vytvoria 
nové príležitosti v poskytovaní služieb prijímateľom napr. 
pri nákupe základných potravín, liekov, obedov, prepravu 
klientov ostatných sociálnych zariadení v pôsobnosti 
samosprávy. Výzva, do ktorej mesto podalo žiadosť,  
našpecifikovala parametre MV na  7 miestne,  a ďalšími 
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parametrami  nadväzuje na existujúcu infraštruktúru a 
vybavenie terénnych služieb v meste Svit.  

Mestu Svit bol schválený NFP v sume 16.530,46€, 
oprávnené výdavky: 17.400,48€.  Momentálne používané 
autá (nevhodné na prepravu osôb a sociálne služby): ZOS 
– KIA CEED najazdených 100 067 km, r. v. 2009 – nutné 
každoročné opravy vzhľadom k zhoršujúcemu sa stavu 
DOS – FIAT PUNTO najazdených 105 905 km, r. v. 2005 – 
havarijný stav 
Za rok 2021 bola na opravy a údržbu vozidiel vynaložená 
suma 1 075€, v roku 2022 už 2 760€, v roku  2023 
predpokladáme podobnú výšku výdavkov. Minimálne 
požiadavky na obstarávané auto: počet sedadiel: 7, motor: 
Turbo Diesel, EURO 6.2,radový štvorvalec, zdvihový 
objem: 1498 (cm3),minimálny požadovaný výkon (kW): 96, 
minimálna celková dĺžka: 4750 mm, minimálna celková 
výška: 1840 mm. Dodávka: najneskôr november 2023 
(vzhľadom na ukončenie programového obdobia).Hneď po 
schválení dotácie v januári 2023 mesto zrealizovalo 
telefonický prieskum trhu, keďže auto musí spĺňať 
minimálne požiadavky a musí byť dodané do konca 
novembra 2023, čo bol najväčší problém. Z tohto 
prieskumu vyšli traja uchádzači, ktorí by spĺňali minimálne 
požiadavky, a  boli následne oslovení vo verejnom 
obstarávaní cez EVO. Výsledky telefonického prieskum 
trhu:  
- TOYOTA 
- MERCEDES – nemali vhodné auto, prípadne nie je možné 
dodať do konca roka 2023 
- FIAT - nemali vhodné auto, prípadne nie je možné dodať 
do konca roka 2023 
- KIA - nemali vhodné auto, prípadne nie je možné dodať 
do konca roka 2023 
- Renault  
- Suzuki - nemali vhodné auto, prípadne nie je možné dodať 
do konca roka 2023 
- Opel -  nemali vhodné auto, prípadne nie je možné dodať 
do konca roka 2023 
- Citroen 
- Ford - nemali vhodné auto, prípadne nie je možné dodať 
do konca roka 2023 
I. VO Následne bolo vyhlásené verejné obstarávanie cez 
EVO s lehotou na predkladanie 24.03.2023 – kde sa 
prihlásil len jeden záujemca (EUROCAMP), a teda neboli 
naplnené zákonné podmienky. Oslovení uchádzači:  
- PK AUTO 
- EUROCAMP s.r.o. 
- C-Car.sk 

Obstarávanie bolo zrušené a vyhlásené nové. 
II.VO Nové verejné obstarávanie bolo vyhlásené s 
termínom na  predkladanie ponúk do 10.04.2023.  
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Oslovení uchádzači: PK AUTO, EUROCAMP s.r.o., C-
Car.sk  
Cenovú ponuku poslal: PK AUTO (Toyota) – 34.640€ 
s DPH, EUROCAMP s.r.o. (Renault) – 34.800€ s DPH. 
S prihliadnutím na výsledok verejného obstarávania 
a skutočnosť, že v rozpočte mesta je zahrnutá ako 
spoluúčasť suma 1400€, a doposiaľ nebolo možné 
kvantifikovať výšku neoprávnených výdavkov, je potrebné 
v rozpočte mesta zabezpečiť rozdiel, t.j. sumu 16 710€, 
ktorý mesto vykryje z presunu prostriedkov v rámci 
rezervného fondu. Prerokované v Mestskej rade mesta Svit 
dňa 17.04.2023. Mestská rada mesta Svit odporúča 
navrhované uznesenie schváliť. 

D. Vojsovičová - otvorila rozpravu 

J. Bobulová -   sa opýtala, či uvažujeme o plošine pre vozíčkara do tohto 

auta, či sa nad tým neuvažuje. 

D. Vojsovičová - s vyrobením plošiny? áno, môžeme o tom uvažovať 

J. Hutník - sa zapojil do rozpravy a povedal, že toto nie je typ auta 

určený pre vozíčkarov, je to 7 miestne auto nie dodávkové 

vozidlo. Dodávkové by bolo za inú cenu. Keďže je to 7-

miestne a dve zadné sedačky sa sklopia, ten vozíček sa dá 

vložiť, takže keď sa vozíčkar posadí na zadné sedadlo, tam 

miesto na vozík je. Pročom FIAT Punto také miesto nemá. 

D. Vojsovičová - výzva nebola daná pre motorové vozidlo na prenos 

vozíčkarov. My sme sa museli napasovať na tú výzvu, kde 

minimálne požiadavky boli z riadiaceho orgánu 

I. Zima - sa opýtal, aké sú to modely aut? Myslel som si, že sú to 

mikrobusy. 

R. Grus - odpovedal, že je to niečo medzi dodávkou a mikrobusom. 

Menšie ako dodávka, do 3,5 t. 

I. Zima - sa opýtal, či to nechceme dodatočne dovybaviť. 

D. Vojsovičová - bola tam dĺžka auta do 4,7 metrov, limitujúce do konca roka 

2023. 

J. Hutník -  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová - dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 22: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
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proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K 23: Uzn.: 62   Návrh na zmenu rozpočtu Mesta Svit na rok 2023 – mostná    
konštrukcia do mestskej časti Pod Skalka 

J. Hutník -   prečítal dôvodovú správu.  V roku 2022 prebiehali 
s vedením ŽSR  rokovania ohľadom rekonštrukčných prác 
železničnej trati a príslušných stavebných objektov na 
území mesta Svit. Na rokovaniach bola oznámená aj 
skutočnosť, že v rámci rekonštrukcie je plánovaná výmena 
oboch mostných konštrukcií cez rieku Poprad. Nakoľko sú 
mosty v dobrom stave, mesto prejavilo záujem o jeden 
z mostov. Ako dôvod sme uviedli, že v súčasnosti nie je 
žiadne alternatívne cestné spojenie do mestskej časti 
Podskalka okrem podjazdu pod železnicou. V prípade 
mimoriadnej udalosti v tomto podjazde by sa občania tejto 
časti mesta nevedeli dostať domov a z domu, vrátane 
prístupu záchranných zložiek. Zároveň mesto požiadalo 
o mostnú konštrukciu v cene 1 euro ako prípad hodný 
osobitného zreteľa, nakoľko sa plánuje vybudovať 
verejnoprospešná stavba – prístupová cesta. Aby bolo 
možné most po jeho demontáži položiť priamo na miesto 
určenia, mesto zabezpečilo projekt pre stavebné povolenie 
na vybudovanie mostných pilierov a uloženie mosta. 
Projektant vypracoval rozpočet v stavebnom softvéri 
cenkros, ktorý stanovil cenu vybudovania podpier pod 
mostnú konštrukciu na 33.651,- eur podľa súčasných cien 
materiálov a prác. V súvislosti s tým boli oslovené stavebné 
firmy a medzi nimi aj TSS Trnava, ktorá vykonáva všetky 
stavebné práce na modernizácií železničnej trate ako 
hlavný zhotoviteľ diela pre ŽSR a tá nám zaslala cenovú 
ponuku na 34.900,- eur. Žiadne ďalšie cenové ponuky sme 
od iných firiem zatiaľ nedostali. V súčasnosti prebieha 
stavebné konanie. K stavebnému konaniu sa vyjadrila aj 
Správa povodia Dunajca a Popradu s požiadavkou, aby 
bola mostná konštrukcia vybudovaná tak, aby v budúcnosti 
odolala aj „storočnej vode“. V prípade vybudovania 
mostných pilierov sa po demontáži mostnej konštrukcie táto 
premiestni žeriavmi na miesto určenia. Výmena mostov je 
plánovaná na konci mesiaca jún 2023. Dňa 18.04.2023 
bola mestu doručená odpoveď ohľadom ceny konštrukcie 
železničného mosta. Podľa schváleného projektu čerpania 
NFP na rekonštrukciu železnice sa mostné konštrukcie po 
demontáži zaraďujú ako Odpad oceľový starý ťažký 
neupravený druh 17. V zmysle platného cenníka na 
odpredaj kovového odpadu tejto rekonštrukcie zmluvnému 
odberateľovi je cena pre tento druh odpadu za 1 tonu 
stanovená na 252,60 eur. Podľa evidenčného listu je váha 
kovových častí mostnej konštrukcie 70 ton. Cena mosta je 
teda určená vo výške 17 682,- eur. Finančné prostriedky 
v objeme 53 000€ na zabezpečenie mostnej konštrukcie do 
mestskej časti Podskalka vrátane vybudovania mostných 
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pilierov je navrhované kryť z rezervného fondu. 
Prerokované v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. 
Mestská rada mesta Svit odporúča žiadosť mesta 
prerokovať na mestskom zastupiteľstve. 

D. Vojsovičová  –  otvorila rozpravu 

D. Martinková  –   sa opýtala, či 53-tisíc eur je konečná cena? 

D. Vojsovičová  –   odpovedala, že z investičného oddelenia to bolo navrhnuté 

takto, takýto rozpočet. 

D. Martinková –   uviedla, to nemali ani na finančnej komisii ani na stavebnej, 

viem, prečo, pre krátkosť času. Len finančné zdroje sú 

obmedzené. 

D. Vojsovičová –   odpovedala, že sme to mali na mestskej rade 

D. Martinková –   odpovedala, že áno mali sme to. Ale bolo by dobré, aby sme 

mali naplánované zo strednodobého  hľadiska naplánované 

investičné priority. Aby sme sa vedeli rozhodovať, vedeli sa 

rozhodovať, čo je priorita pre mesto, čo je menej dôležité. 

A vedeli sme sa ľahšie rozhodovať 

D. Vojsovičová –   dodala, že sa aktuálne využívame príležitosť, ktorá je pri 

rekonštrukcii železničnej trate. Za 53-tisíc získame most. 

Možno si spomínate, keď sme mali odtrhnutý most do 

Lopušnej doliny, koľko nás stál a to len nutná oprava 

a nátery, takže je to na otázku, či je to pre mesto 

momentálne výhodné, alebo nevýhodné. Alebo to necháme 

tak a Pod Skalka bude stále na jednom prepojení. 

J. Hutník –   doplnil rozpravu tým, že čo sa týka priorít, už to bolo zadané 

investičnému oddeleniu 

R. Grus –   informoval MsZ, že sa tieto informácie pripravujú. Bolo to aj 

v územnom pláne mesta. 

D. Vojsovičová –   odpovedala, že áno, máme to v územnom pláne, nie je to 

nové, ale plán priorít investičné oddelenie pripravuje 

I. Zima –   sa vyjadril, že sa osobne snažil nájsť spôsob ako to 

prepojenie vybudovať. Prostredníctvom presunov lávok a i. 

Vítam to. To prepojenie malo byť skôr určené pre chodcov 

a cyklistov, nemyslím si, že je to potrebné pre autá. Keby 

tam mali autá bežne jazdiť, tak by to ohrozovalo chodcov 

a cyklistov. Samozrejme, že ako núdzové riešenie to je. Ale 

nie aby to bolo chápané ako skratka Pod Skalka – Batizovce 

–Tatry a podobne. 

I. Švagrovská – informovala sa, že v komisii  vyvstala otázka, že v tejto 

lokalite je prívod vysokého tlaku plynu, či sa brala aj táto 

skutočnosť do úvahy, potom na tej lokalite, kde bude most 

umiestnený 
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D. Vojsovičová –   bude prebiehať stavebné konanie, k tomu sa budú 

vyjadrovať všetky dotknuté zložky 

J. Hutník -  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -  dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 23: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K 24: Uzn. 63:  BYTOVÝ PODNIK SVIT, s.r.o. – Výročná správa za rok 2022 

J. Hutník -  predniesol dôvodovú správu. BYTOVÝ PODNIK SVIT   
s.r.o. Svit je 100%-nou dcérou Mesta Svit. Hospodárením 
tejto spoločnosti sa na svojich zasadnutiach pravidelne 
zaoberá aj Dozorná rada. Uvádzame niektoré ukazovatele 
z individuálnej účtovnej závierky overenej audítorkou: 

• hodnota majetku firmy dosiahla k 31.12.2022 výšku 
1 236 884 € 

• krátkodobé pohľadávky sú vo výške 573 968 € 

• vlastné imanie firmy je vo výške 385 482 € 

• základné imanie zapísané v OR je 313 917 € 

• dlhodobé záväzky firmy sú vo výške 2 151 € 

• krátkodobé záväzky v celkovej hodnote 810 956 €, 
z obchodného styku 765 387 €  

• tržby z predaja služieb dosiahli výšku 1 570 592 € 

• zisk pred zdanením 9 197 €, po úhrade dane 
z úrokov a daňovej povinnosti zisk po zdanení 
predstavoval čiastku 3 585 €  

Predložená je účtovná závierka a výročná správa. 
Súčasťou výročnej správy je aj  stanovisko audítorky 
k individuálnej účtovnej závierke a k predloženej Výročnej 
správe a jej súladu s individuálnou účtovnou závierkou, 
ktorá konštatuje okrem iného (výrok je súčasťou Výročnej 
správy), že podľa jej názoru účtovná závierka poskytuje vo 
všetkých významných súvislostiach pravdivý a verný obraz 
finančnej situácie spoločnosti BYTOVÝ PODNIK SVIT, 
s.r.o. k 31.12.2022 a výsledku jej hospodárenia za rok 
končiaci k uvedenému dátumu podľa zákona č. 431/2002 
Z.z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov, ako aj to, 
že informácie vo Výročnej správe zostavenej za rok 2022 
sú v súlade s účtovnou závierkou za daný rok a že Výročná 
správa obsahuje informácie podľa zákona o účtovníctve. 



 30 

o Komisia finančná, správy majetku mesta, 
podnikateľských činností, obchodu, služieb 
a cestovného ruchu  na svojom zasadnutí dňa 
05.04.2023 prerokovala uvedené materiály. Ing. Jašš 
ako predseda Dozornej rady spoločnosti BYTOVY 
PODNIK SVIT, s.r.o informoval komisiu o schválení 
účtovnej závierky spoločnosti za rok 2022, ako 
aj  o odporúčaní na rozdelenie zisku v celkovej sume 
3 585,02€, a to na povinnú tvorbu zákonného 
rezervného fondu v sume 180€ a zvyšnú časť v sume 
3 405,02€ previesť na účet Mesta Svit ako odvod 
výsledku hospodárenia za rok 2022 ako podiel jediného 
spoločníka na zisku. Výročná správa spoločnosti 
v Dozornej rade prerokovaná ešte nebola.  

o Finančná komisia zobrala informáciu o výsledku 
hospodárenia BP Svit. s.r.o. na vedomie. Prerokované 
v Mestskej rade mesta Svit dňa 17.04.2023. Mestská 
rada mesta Svit odporúča Výročnú správu spoločnosti 
BP Svit, s.r.o. prerokovať na mestskom zastupiteľstve 
až po predchádzajúcom prerokovaní v Dozornej rade. 

D. Vojsovičová -  otvorila rozpravu 

 -  bez pripomienok 

J. Hutník -  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -  dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 24: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

K25: Uzn. 64:  Doplnenie programu - Dozorná rada BYTOVÝ PODNIK SVIT s.r.o, 
výmena členov Dozornej rady  

M. Jambor -    predniesol dôvodovú správu. Ing. Dana Meriačová, ul. 
Záhradná  860/9, 059 21 Svit, dňa 31.03.2023 zaslala 
spoločnosti BYTOVÝ PODNIK SVIT, s.r.o., so sídlom 
Štúrova 275/87, 05921 Svit, IČO: 36 816 949, list v ktorom 
sa z osobných dôvodov vzdala funkcie člena Dozornej rady 
spoločnosti Bytový podnik SVIT, s.r.o. a to odo dňa 
01.04.2023. Z uvedeného dôvodu je povinnosťou 
mestského zastupiteľstva formálne tuto skutočnosť vziať na 
vedomie a zároveň mestské zastupiteľstvo dovolí nového 
člena DR za odstupujúceho člena. 

D. Vojsovičová –    otvorila rozpravu 
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L. Sako –   sa opýtala, či je potrebný ďalší člen dozornej rady. Bolo 

menej členov a prečo práve tento. 

D. Vojsovičová –    odpovedala, áno, v minulosti bolo o jedného člena menej, 

na iné otázky vám odpovedať neviem 

M. Jambor –    pani Meriačová odstúpila z Dozornej rady Bytového podniku 

z osobných dôvodov. Čo sa týka doplnenia Dozornej rady ja 

navrhujem Petra Kudláča, ktorý vyštudoval vysokú školu 

odbor digitálny management, pracuje v oblasti... 

D. Vojsovičová –    otázka bola ale iná, či je potrené o jedného viac a prečo 

vlastne tento 

M. Jambor –    či je potrebné, keď jeden odstúpil, tak ho treba nahradiť, 

myslím si áno 

D. Vojsovičová –    ja si dovolím len upozorniť, že sú to náklady z mestského 

rozpočtu, každému členovi Dozornej rady sa vypláca 

mesačná odmena 

M. Jambor -   prečítal návrh uznesenia.  

D. Vojsovičová -    dala hlasovať za predložený návrh 

Hlasovanie za bod č. 25: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 
Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská)  
proti návrhu: 0 poslancov      
zdržali sa: 5 poslancov (E. Kačmarčíková, I. Zima, M. Hollý L. Sako,  
J. Drobný) 

 

K 26: Uzn. 65   Doplnenie programu – Doplnenie Rokovacieho poriadku 
Mestského zastupiteľstva mesta Svit  

L. Kalász –    preniesol dôvodovú správu. Právo vykonávať poslanecký 
prieskum poslanca obecného zastupiteľstva upravuje 
subsidiárne na úrovni miestnej samosprávy § 25 ods. 4 
zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Zákon 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v § 11 ods. 4. definuje, 
že Obecné zastupiteľstvo rozhoduje o základných otázkach 
života obce, najmä je mu vyhradené citujem: §11 ods. 4 
písm. k) schvaľovať štatút obce, rokovací poriadok 
obecného zastupiteľstva a zásady odmeňovania poslancov. 
Cieľom predkladaného návrhu dodatku Rokovacieho 
poriadku je zakotvenie práva poslanca MsZ Svit na 
vykonanie poslaneckého prieskumu v intenciách 
schváleného programu prieskumu a oprávnení 
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vyplývajúcich zo zákonných noriem. Dodatkom č. 4 
Rokovacieho poriadku MsZ mesta Svit sa jednoznačne 
určujú práva a podmienky za ktorých môžu poslanci 
vykonať poslanecký prieskum. Poslanec, alebo skupina 
poslancov môže vykonať poslanecký prieskum z dôvodov 
vzniku potreby zistenia ako sa dodržiavajú a vykonávajú 
zákony a či hospodárenie s verejnými prostriedkami mesta 
je s nimi v súlade, či všetky náležitosti organizácie práce 
mesta a jeho firiem spĺňajú bežné štandardy určené 
zákonnými normami, VZN mesta a vykonávajúcimi 
vyhláškami. Taktiež poslanecký prieskum má slúžiť ako 
podporný prostriedok pre aktívny výkon mandátu poslanca 
MsZ, ktorý od občanov mesta dostal dôveru na ich 
zastupovanie. Na základe Dodatku je možné poslanecký 
prieskum realizovať dvomi spôsobmi, a to na základe 
uznesenia mestského zastupiteľstva o poverení vykonania 
poslaneckého prieskumu (ďalej len „uznesenie o 
prieskume“) alebo na základe písomného oznámenia 
podpísaného minimálne 1/3 všetkých poslancov o vykonaní 
poslaneckého prieskumu adresovaného primátorovi mesta 
a mestskému zastupiteľstvu. Bližšie podmienky a obsahová 
náplň poslaneckého prieskumu sú definované v Dodatku č. 
4. 

D. Vojsovičová –    otvorila rozpravu 

I. Zima –   informoval, že zaznamenal, že v rokovacom poriadku 
máme viac   nejasností alebo neistôt, preto, ak to chceme 
novelizovať rokovací poriadok, vezmime to poriadne a nie 
len jedným doplnením. 

D. Vojsovičová –   uviedla, že určite, táto potreba doplnenia rokovacieho 
poriadku vyvstala za posledné zastupiteľstvá. Tento 
materiál nebol prerokovaný žiadnou komisiou, právnym 
oddelením, nemali sa možnosť s ním oboznámiť ďalší 
členovia, máme istotu, že je v súlade so Zákonom 
o Obecnom zriadení? Nik sa nebráni úprave rokovacieho 
poriadku, ja sa pýtam, prečo to ideme robiť takouto formou, 
že nám to je predložené 2 minúty pred rokovaním. Takto 
závažný materiál ako je rokovací poriadok, ktorý nemá 
žiadny termín, kedy bude schválený, či teraz alebo ho 
môžeme naozaj pripraviť, aby nám vyhovoval na rokovania 
v budúcnosti. Neviem, čo vás viedlo k tomuto krátkemu 
predloženiu materiálu. 

L. Kalász –    o poslaneckom prieskume sme sa bavili na predošlom 
MsZ, síce sa niečo odsúhlasilo, ale nebolo to v intenciách 
rokovacieho poriadku a nedostal som žiadnu odpoveď, čo 
sa už schválilo. 

D. Vojsovičová –  odpovedala, že povinnosť odpovedať nie je v rokovacom 
poriadku. Dám vám však odpoveď, p. Kalász. Poslanecký 
prieskum, predmetné uznesenie, ktoré bolo na 4. zasadnutí 
MsZ schválené, bolo mnou pozastavené, nakoľko sa 
domnievam, že je prijaté uznesenie v rozpore so Zákonom 
o Obecnom zriadení. Aj napriek tomu, v záujme spolupráce 
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a hospodárneho nakladania s majetkom mesta, bol 
majetkovým oddelením vytvorený materiál - prehľad 
všetkých nebytových priestorov vo vlastníctve mesta. Tento 
materiál, vám ako predkladateľovi minulého poslaneckého 
návrhu, vám bude poslaný, takisto aj ostatným poslancom, 
je to v elektronickej podobe. Prehliadka nevyužívaných 
priestorov bude umožnená. A teraz sa vrátim k bodu 
programu,  ktorým je súčasný váš návrh -veľmi rýchla 
neprejednaná zmena rokovacieho poriadku. 

L. Kalász –    odpovedal, že práve preto ste aj potvrdili môj predošlý 
návrh na ten poslanecký prieskum, že napriek tomu, že to 
nie je v rokovacom poriadku, povedali ste, že je vytvorený 
nejaký dokument a vlastne mi bude poskytnutý, tak práve 
preto, že to nie je obsahom rokovacieho poriadku, tento môj 
poslanecký prieskum, predkladám môj návrh. 

D. Vojsovičová –  odpovedala, že poslanecký prieskum nemôže byť 
predmetom rokovacieho poriadku. Je v rozpore so 
Zákonom o Obecnom zriadení. 

 

L. Kalász –  informoval, že môže byť súčasťou rokovacieho poriadku, 
môže byť doplnený v rámci paragrafu. 

 

D. Vojsovičová –  uviedla, že na to potrebujeme právnikov 

 

I. Švagrovská –    sú mestá, ktoré to majú v rokovacom poriadku. Napríklad 
Stará Ľubovňa. Podľa rokovacie poriadku MsZ paragraf 15 
odsek 4, písmeno C, kde Rokovací poriadok nevylučuje 
možnosť predloženia materiálu poslancom bez stanoviska 
Mestskej rady a komisií pri MsZ. Pán poslanec sa 
nepochybil, keď dal materiál bez stanoviska Mestskej rady 
a komisií. 

D. Vojsovičová –    uviedla, že potom nechápem, prečo ste stiahli štyri body 
z rokovania 1. MsZ, ktoré neboli takto prejednané, a ktoré 
dokonca ohrozili investície mesta. Dokonca rozhodnutie 
o školskej jedálni. Je to na vás, či to ideme robiť týmto 
štýlom, alebo to ideme seriózne riešiť.  

D. Švagrovská –  uviedla, že kvôli školským jedálňam. od 1.1. bol ten zákon, 
vy ste nám to dali na marcové zastupiteľstvo, vy ste mohli 
kľudne zvolať vo februári zastupiteľstvo kvôli jedálňam, ale 
keby sme to aj schválili na marcovom zastupiteľstve, nebolo 
by to platné od 1.4. ale až od 13.4. ako to ukladá zákon. 
Pani primátorka nezavádzajte verejnosť, že sme ohrozili 
investície.  

D. Vojsovičová –     ohrozili ste investície – investíciou bola materská škola, 
ktorú ste neodsúhlasili vecné bremeno pre 
Východoslovenskú distribučnú. 

D. Vojsovičová -  vyzvala na pre predloženie návrhu 
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L. Kalász –  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -  dala hlasovať za predložený návrh L. Kalásza. 

Hlasovanie za bod č. 26: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 
Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská)  
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 5 poslancov (E. Kačmarčíková, I. Zima, M. Hollý L. Sako,  
J. Drobný) 

K 27: Uzn. 66   Doplnenie programu – Zmena uznesenia 173/2022 - Termíny 
zasadnutí Mestského zastupiteľstva mesta Svit  

L. Kalász –    prečítal dôvodovú správu. Mestské zastupiteľstvo mesta 
Svit na  svojom zasadnutí dňa 14.12.2022 schválilo termíny 
zasadnutí Mestskej rady mesta Svit a Mestského 
zastupiteľstva mesta Svit na kalendárny rok 2023, a to na 
mesiace február, apríl, jún, september, november a 
december. Zasadnutia MsR mesta Svit sa konajú vždy 10 
dní pred zasadnutím MsZ. Na obdobie kalendárneho roka 
2023 bol uznesením č. 173/2022 schválený plán zasadnutí 
MsZ a MsR mesta Svit v menšom počte z dôvodu: 
„Dôvodom menšieho počtu zasadnutí MsZ je získať časový 
priestor na prípravu a spracovanie materiálov potrebných 
pre zasadnutia komisií pri MsZ, priestor na spracovanie 
výstupov z komisií ako podklad pre zasadnutia mestského 
zastupiteľstva a časový priestor aj na plnenie schválených 
uznesení.“ Doterajšia prax však ukázala, že uvedená 
periodicita je nedostatočná, nakoľko sa opakovane stávajú 
situácie, že vedenie mesta predkladá Mestskému 
zastupiteľstvu návrhy na poslednú chvíľu bez toho, aby 
prešli odbornými komisiami s odôvodnením, že je potrebné 
ich bezodkladne riešiť a nie je možné čakať na zasadnutie 
MsZ. Z uvedeného dôvodu navrhujeme zmeniť termíny 
zasadnutí MsR a MsZ mesta Svit tak ako je uvedené v 
predloženom uznesení. 

D. Vojsovičová –   otvorila rozpravu 

I. Zima –    uviedol, že jeho osobný názor je, že ten mesačný cyklus  
MsZ je vhodnejší pre neho ako radového poslanca. Budem 
lepšie informovaný. Ja som za. 

D. Vojsovičová –    informovala, že dôvodom prečo každé dva mesiace je  MsZ 
- je náročnosť investičných vecí a ich zabezpečenie, ktoré 
je tak náročné, že príprava materiálov pre pracovníkov 
všetkých oddelení je stále v šibeničnom termíne. Neviem, 
či si môžeme vzájomne vyčítať to, kto koľko návrhov 
predkladá bez komisií, zas by sme mohli strhnúť polemiku, 
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kto koľko dala ako. Je to na vašom schválení. Keď každý 
mesiac, každý mesiac.  

D. Vojsovičová –  vyzvala na predloženie návrhu 

L. Kalász –  prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová –  dala hlasovať za poslanecký návrh 

Hlasovanie za bod č. 27: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

M. Míčka  -   dal poslanecký návrh na doplnenie bodu programu číslo 28 
–  Odvolanie hlavnej kontrolórky mesta Svit 

Doplnenie programu 5. zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Svit dňa 
27.04.2023 o bod „28. Odvolanie hlavnej kontrolórky mesta z funkcie“, 
s prečíslovaním pôvodných bodov 28 až 30 ako body 29 až 31 

K 28: Uzn. 67   Doplnenie programu – Odvolanie hlavnej kontrolórky mesta Svit  

D. Vojsovičová  -   uviedla, že tu máme doplnenie programu presne predtým 
ako sa môže človek  oboznámiť s materiálom 

D. Polovková  -   vyjadrila nesúhlas s odvolaním, nakoľko nie sú splnené 
zákonné  dôvody a zároveň žiadam, aby to bolo v takomto 
znení uvedené aj v zápisnici. 

I. Švagrovská  –  pani primátorka, hlásim sa k tomu, k čomu som sa hlásila 
predtým, lebo ste mi neudelili slovo. Lebo ste vyhlásili 
prestávku, na to máte právo pani primátorka, ale musíte dať 
slovo aj poslancovi, lebo sa môže stať, že ak vy podľa 
Zákona o Obecnom zriadení alebo rokovacieho poriadku 
neudelíte slovo poslancovi, môžeme vás zbaviť 
spôsobnosti viesť rokovanie mestského zastupiteľstva.  

D. Vojsovičová - ja sa pýtam, pani poslankyňa, k čomu sa hlásiš 
momentálne? 

I. Švagrovská –  k tomu, že ak sa podá poslanecký návrh, musí sa dať 
o ňom hlasovať. Čo sme už aj niekoľkokrát mali.  

D. Vojsovičová -  vyzvala JUDr. Štinčíkovú, k tomu, kde sme momentálne 
v rokovaní. 

K. Štinčíková –  informovala, že sme mali podaný poslanecký návrh, malo 
by sa k tomu hlasovať a potom by sa mala vyhlásiť 
rozprava 

D. Vojsovičová -  dala hlasovať za doplnený bod programu - Odvolanie 
hlavnej kontrolórky mesta z funkcie 
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Hlasovanie za bod č. 28: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 
Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
proti návrhu: 4 poslanci (E. Kačmarčíková, I. Zima, J. Drobný, M. 
Hollý) 
zdržali sa: 1 poslanec (L. Sako) 

D. Vojsovičová   -   vyzvala na prečítanie dôvodovej správy poslaneckého 
návrhu 

M. Míčka  -   prečítal dôvodovú správu. Hlavný kontrolór je v prípade 
právneho systému Slovenskej republiky zamestnanec 
obecného (mestského) úradu, príp. viacerých obecných 
(mestských) úradov, ktorý vykonáva dohľad nad 
zákonnosťou, účinnosťou, hospodárnosťou a efektívnosťou 
pri nakladaní s majetkom obce (mesta), kontroluje príjmy, 
výdavky a finančné operácie   obce   (mesta),   vybavovanie   
sťažností   a   petícií,   dodržiavanie všeobecne   záväzných   
právnych predpisov, interných predpisov. Postavenie 
hlavného kontrolóra upravuje zákon č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Do jeho 
kompetencie spadá kontrola obecného (mestského) úradu, 
rozpočtových a príspevkových organizácií zriadených  
obcou  (mestom), právnických  osôb s  majetkovou  účasťou  
obce  (mesta)  a  osôb,  ktorým  boli poskytnuté z rozpočtu 
obce účelové dotácie alebo finančné výpomoci. Hlavný 
kontrolór je v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení zamestnancom obce a ak tento zákon 
neustanovuje inak, vzťahujú sa na neho všetky práva a 
povinnosti ostatného vedúceho zamestnanca podľa 
osobitného predpisu, ktorým je zákon č. 552/2003 Z. z. o 
výkone  práce  vo verejnom záujme v znení neskorších 
predpisov. Už z tejto samotnej právnej úpravy vyplýva, že 
pracovnoprávne postavenie hlavného kontrolóra je veľmi 
špecifické. Jednou z osobitostí je, že nejde o výkon verejnej 
funkcie, ale o pracovnoprávny vzťah a ďalším významným 
faktorom je, že ustanovenia zákona o obecnom zriadení, 
ktoré obsahujú pracovnoprávne úpravy, majú v prípade 
hlavného kontrolóra prednosť pred úpravou práv a 
povinností v zákone č. 552/2003 Z. z. Hlavného kontrolóra 
volí a odvoláva obecné (mestské) zastupiteľstvo na 
funkčné obdobie šiestich rokov a po uplynutí tohto obdobia 
sa jeho pracovnoprávny vzťah k mestu skončí. V zmysle  § 
18a ods. 9 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 
znení neskorších prepisov, je možné hlavného kontrolóra 
odvolať z funkcie aj pred ukončením jeho funkčného 
obdobia z tam uvedených dôvodov. Z uvedeného  vyplýva,   
že  je  vo  výlučnej právomoci  obecného  zastupiteľstva  
upozorniť  hlavného  kontrolóra uznesením, a to zásadne 
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predtým, než zastupiteľstvo pristúpi k procesu odvolania 
hlavného kontrolóra. Mestské zastupiteľstvo mesta Svit 
písomne, cestou uznesenia č.21/2023, upozornilo hlavnú 
kontrolórku mesta Svit Ing. Drahomíru Polovkovú, na hrubé 
zanedbanie povinností hlavného kontrolóra mesta. 
Uvedeného konania sa hlavná kontrolórka mesta Svit 
dopustila dňa 14.12.2022, kedy na zasadnutí Mestského 
zastupiteľstva hrubým spôsobom zavádzala poslancov 
Mestského zastupiteľstva, a to konkrétne nasledovným 
vyhlásením k téme vyvesenia VZN citácia: „ ... posledný 
deadline ktorý je 16. december, kedy musí byť návrh 
rozpočtu schválený, ak chcete schváliť VZN-ká, ktoré 
predchádzajú v týchto bodoch pred návrhom teda rozpočtu 
na rok 23, potom v podstate VZN-ká nebudú účinné, okrem 
školského tuším jediná možnosť to sa môže meniť, ale 
jednoducho takisto nebude účinné od prvého prvý ...“. 
Svojim neodborným a zavádzajúcim vystúpením hlavná 
kontrolórka mesta Svit v rozprave pri rokovaní o 
poslaneckom návrhu, ktorým poslanec navrhol stiahnutie 
návrhu rozpočtu mesta Svit na roky 2023 až 2025 z 
rokovania zastupiteľstva, prezentovala informácie, ktoré 
hrubým spôsobom zaviedli poslancov, a teda, že v prípade 
stiahnutia rozpočtu mesta z rokovania, nedôjde k účinnosti 
následne schvaľovaných všeobecne záväzných nariadení 
mesta Svit. Mestské zastupiteľstvo mesta Svit písomne, 
cestou uznesenia č.40/2023, upozornilo hlavnú kontrolórku 
mesta Svit Ing. Drahomíru Polovkovú, na hrubé zanedbanie 
povinností hlavného kontrolóra mesta. Hlavná kontrolórka 
predložila na riadne MsZ konané dňa 14.11.2022 
Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrhu rozpočtu Mesta 
Svit na rok 2023 s výhľadom na roky 2024 – 2025 v ktorom 
vyjadrila svoj názor na predložený návrh rozpočtu pre rok 
2023 a násl. Roky. V časti Odborného stanoviska časti B. 
VÝCHODISKÁ TVORBY NÁVRHU ROZPOČTU sa okrem 
iného hlavná kontrolórka odvoláva na dokument - návrh 
zákona o štátnom rozpočte na rok 2023 schválený vládou 
SR dňa 14.10.2022, ktorý v čase vypracovania Odborného 
stanoviska nebol schválený NR SR a teda pre potreby 
hodnotenia návrhu rozpočtu mesta Svit na rok 2023 
nepredstavoval relevantný podklad pre hodnotenie návrhu 
rozpočtu mesta Svit, bol teda len hypotézou a nevychádzal 
z reálnych predpokladov Štátneho rozpočtu na rok 2023. V 
záverečnom hodnotení Odborného stanoviska k 
predloženému návrhu rozpočtu mesta na rok 2023, neboli 
riadne a správne posúdené riziká rozpočtu na rok 2023 a aj 
keď bola táto okolnosť známa nebolo poukázané na 
skutočnosť, že mesto rozpočtuje náklady na energie len na 
6 mesiacov čo je v priamom rozpore s ustanoveniami §10 
ods.7 zákona NRSR č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. § 10 ods. 
7 Obec alebo vyšší územný celok sú povinní zostaviť svoj 
bežný rozpočet ako vyrovnaný alebo prebytkový. Bežný 
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rozpočet sa môže zostaviť ako schodkový, ak sa vo 
výdavkoch bežného rozpočtu rozpočtuje použitie účelovo 
určených prostriedkov poskytnutých zo štátneho rozpočtu, 
z rozpočtu Európskej únie alebo na základe osobitného 
predpisu, nevyčerpaných v minulých rokoch; výška 
schodku takto zostaveného bežného rozpočtu nesmie byť 
vyššia ako suma týchto nevyčerpaných prostriedkov. 
Kapitálový rozpočet sa zostavuje ako vyrovnaný alebo 
prebytkový; kapitálový rozpočet sa môže zostaviť ako 
schodkový, ak tento schodok možno kryť zostatkami 
finančných prostriedkov obce alebo vyššieho územného 
celku z minulých rokov, návratnými zdrojmi financovania, 
alebo je tento schodok krytý prebytkom bežného rozpočtu 
v príslušnom rozpočtovom roku. Ak je bežný rozpočet alebo 
kapitálový rozpočet zostavený ako prebytkový, možno 
prebytok príslušného rozpočtu použiť na úhradu návratných 
zdrojov financovania. k rozpočtu vydáte stanovisko, že 
neodporúčate schválenie navrhnutého deficitného rozpočtu 
mesta. § 10 (2) Obec a vyšší územný celok sú pri 
zostavovaní rozpočtu povinní prednostne zabezpečí krytie 
všetkých záväzkov, ktoré pre ne vyplývajú z plnenia 
povinností ustanovených osobitnými predpismi. Na tento 
rozpor, ktorý zjavne vykazuje že návrh rozpočtu bol 
predložený na schválenie mestskému zastupiteľstvu ako 
deficitný, čim bol porušený zákon, upozorňovala časť 
poslancov MsZ Svit už pri príprave rozpočtu a následne pri 
jeho schvaľovaní 29.12.2022. Ide o opakované hrubé 
porušovanie povinnosti vyplývajúce z funkcie hlavného 
kontrolóra mesta, ktoré zakladá zákonný dôvod na 
odvolanie hlavnej kontrolórky mesta Svit z funkcie a to v 
zmysle ustanovení § 18a ods. 9 písm. b) zákona č. 
369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov. 

Odôvodnenie: 

 Hlavná kontrolórka mesta Svit Ing. Drahomíra Polovková, 
pri spracovaní Odborného stanoviska k návrhu rozpočtu 
mesta Svit na rok 2023 hrubo zanedbala povinností 
hlavného kontrolóra mesta pri odvolávaní sa na 
nerelevantný dokument – vládou Schválený štátny 
rozpočet na rok 2023. Zároveň pri hodnotení navrhnutého 
rozpočtu na rok 2023, nezobrala na vedomie skutočnosť, 
že rozpočet je predložený na schválenie ako deficitný a to 
z dôvodu že spracovatelia návrhu rozpočtu rozpočtovali 
náklady na energie len na 6 mesiacov roka 2023, čím 
vznikol rozpor s § 10 ods. 7 zákona NRSR č. 583/2004 Z. 
z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov. Uvedeného konania sa hlavná kontrolórka 
mesta Svit dopustila pri spracovaní a predložení svojho 
Odborného stanoviska k návrhu rozpočtu mesta Svit na rok 
2023, ktorý slúži ako vážny podporný dokument pri 
rozhodovacom procese schvaľovania rozpočtu 
poslaneckým zborom. Poslanci MsZ vo Svite opakovane 
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upozornili hlavnú kontrolórku na jej povinnosti v zmysle § 
18 d. ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v 
znení neskorších predpisov Kontrolnou činnosťou sa 
rozumie kontrola zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a 
efektívnosti pri hospodárení a nakladaní s majetkom a 
majetkovými právami obce, ako aj s majetkom, ktorý obec 
užíva podľa osobitných predpisov, kontrola príjmov, 
výdavkov a finančných operácií obce, kontrola vybavovania 
sťažností a petícií, kontrola dodržiavania všeobecne 
záväzných právnych predpisov vrátane nariadení obce, 
kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva, 
kontrola dodržiavania interných predpisov obce a kontrola 
plnenia ďalších úloh ustanovených osobitnými predpismi.  

D. Vojsovičová -   otvorila rozpravu. 

D. Polovková -   vyjadrila sa - Nesúhlasím s odvolaním, nakoľko nie sú 
splnené zákonné dôvody a zároveň žiadam, aby to bolo 
v takomto znení uvedené aj v zápisnici. Zároveň sa 
vyjadrila k upozorneniam, ktoré jej boli dané na minulých 
zastupiteľstvách. Vyjadrujem sa teraz, keďže som nemala 
možnosť reagovať na doplnené body rokovania 
na posledných dvoch zasadnutiach mestského 
zastupiteľstva, teda rokovania uskutočnené dňa 23.2.2023 
a 30.3.2023, ktoré sa ma bytostne dotýkali. Prekvapilo ma, 
že ste nenašli odvahu požiadať o zaradenie bodu programu  
o upozornenie hlavnej kontrolórke štandardným spôsobom. 
Táto skutočnosť svedčí o vašom neférovom prístupe, 
riešeniu akéhokoľvek problému. Podľa mňa sa takto umelo 
vyvolané problémy neriešia. Ja preferujem otvorenú 
diskusiu obsahujúcu vecnú správnosť, podloženú 
uveriteľnými argumentami. Ale prejdem ku konkrétnemu 
obsahu atakov voči mojej osobe, preto je potrebné osloviť 
predovšetkým vás, pán poslanec Míčka, ktorý ste 
spomínané body doplneného programu mestského 
zastupiteľstva predniesli, aj keď ako ste uviedli, že to bolo 
v mene časti poslancov. V celom rozsahu popieram obsah 
dôvodovej správy k návrhu uznesenia k podaniu 
upozornenia pre hlavného kontrolóra. Prijatie uznesenia - 
Upozornenie - odôvodňujete mojím hrubým zanedbaním 
povinnosti hlavného kontrolóra... mestské zastupiteľstvo 
február aj marec 2023. Povinnosti hlavného kontrolóra som 
si plnila a plním v plnom rozsahu zodpovedne 
a kvalifikovane. V nadväznosti na uvedené chcem uviesť, 
že po komunálnych voľbách, ktoré sa uskutočnili v jeseni 
v roku 2022 vnímam, že moja práca hlavnej kontrolórky nie 
je posudzovaná z odborného a vecného hľadiska, ale 
náhľad na ňu má skôr politický podtón, čoho výsledkom je 
aj prijaté uznesenie č. 21/2023, zo dňa 23.2.2023. Zároveň 
zdôrazňujem, že som sa nedopustila žiadneho 
protiprávneho konania opísaného v dôvodovej správe 
k tomuto uzneseniu a teda podotýkam, že tu nebol daný 
dôvod na upozornenie za hrubé porušenie povinnosti 
uvedený v zákone o obecnom zriadení. Na marcovom 
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zasadnutí MsZ mi bolo vytknuté, že v rámci môjho 
odborného stanoviska návrhu rozpočtu, som sa odvolávala 
na nerelevantný dokument – vládou schválený návrh 
zákona o štátnom rozpočte na rok 2023. Tento podkladový 
dokument vládou schválený návrh zákona o štátnom 
rozpočte SR na rok 2023 predstavuje len východisko pre 
zostavenie návrhu rozpočtu každej obce, či mesta. Takto 
postupuje každá samospráva. Spracovať návrh rozpočtu 
a predložiť ho na prerokovanie do MsZ do konca 
kalendárneho roka by nebolo možné, ak by samospráva 
čakala na schválenie štátneho rozpočtu v NR SR. Pre rok 
2023 bol štátny rozpočet schválený 22.12.2022. To naozaj 
mala samospráva čakať na schválenie štátneho rozpočtu 
SR? A až tak predložiť primerane upravený materiál 
na schválenie v mestskom zastupiteľstve mesta Svit? 
Nakoľko schválenie štátneho rozpočtu v čase predkladania 
môjho stanoviska bolo neisté, bolo potrebné vychádzať 
z jeho návrhu predkladaného vládou SR do NR SR. Je 
evidentné, že návrh rozpočtu mesta Svit ani stanovisko 
hlavného kontrolóra sa nedá spracovať zvečera na ráno. 
K porušeniu zákona by došlo v prípade, ak by mesto návrh 
rozpočtu a ja moje stanovisko, som nepredložila do MsZ 
do 31.12. bežného roku. Nemôžem súhlasiť ani 
s vyjadrením, že predložený rozpočet bol deficitný. 
Nakoľko návrh rozpočtu na rok 2023 s výhľadom na roky 
2024-2025 ekonomické oddelenie mesta Svit zostavilo ako 
vyrovnaný. Povinnosťou hlavného kontrolóra je vyjadriť sa 
k návrhu rozpočtu mesta Svit tak, ako je spracovaný zo 
strany miestnej exekutívy a posudzovať ho ako mi bol 
predložený k spracovaniu stanoviska. Hlavný kontrolór 
v stanovisku overuje súlad návrhu s dotknutými zákonmi 
a tiež dodržanie lehôt na jeho zverejnenie. Hlavný kontrolór 
nemá oprávnenie vyjadrovať sa k objemom finančných 
prostriedkov, ale naopak má v zákonných lehotách 
kontrolovať účelné využitie verejných finančných zdrojov 
mesta. Tieto skutočnosti si na zasadnutí MsZ musí vedieť 
obhájiť vedenie mesta. V tejto fáze prerokovávania návrhu 
rozpočtu máte práve vy, poslanci možnosť vstúpiť do tohto 
procesu. Som však prekvapená, že ste moje stanovisko 
vzali na vedomie a hlasovali zaň viac ako iba minimálnou 
kvalifikovanou väčšinou. K tomuto presvedčeniu ma vedie 
skutočnosť, že v decembri 2022 ste sa s týmto mojím 
stanoviskom stotožnili všetci, s výnimkou jedného 
poslanca, ktorý sa zdržal a jedného poslanca, ktorý bol 
neprítomný.  S odstupom času, v marci 2023 ste predložili 
upozornenie z dôvodu, že som ako hlavná kontrolórka 
hrubo zanedbala svoje povinnosti. Táto schizofrénia 
v odborných názoroch pri výkone verejnej funkcie poslanca 
je obzvlášť zarážajúca. A týka sa však iba tých z vás, ktorí 
bez primeranej sebareflexie nekontrolovane menia názory 
a postoje pri výkone funkcie poslanca mestského 
zastupiteľstva. S plnou vážnosťou a zodpovednosťou 
môžem opakovane vyhlásiť, že povinnosti, úlohy hlavného 
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kontrolóra si plním v celom rozsahu zodpovedne 
a nestranne tak, ako to ukladá zákon o obecnom zriadení 
a ostatné všeobecné záväzné právne predpisy. Na záver si 
dovolím doporučiť predovšetkým vám, pán poslanec Míčka, 
aby ste venovali viac času študovaním 
zákonov  a ostatných všeobecne záväzných právnych 
predpisov vzťahujúcim sa k územnej samospráve.  

I. Zima  –    predchádzajúce dve aktivity skupiny 7 poslancov ma 
samozrejme znepokojujú. Nestotožňujem sa s nimi. Oni 
nielenže poškodzujú dobré meno kontrolórky 
a spochybňujú jej odbornosť, ale myslím si, že sú naozaj 
umelo vyvolané. Myslím si, že nedošlo k nejakému jej 
pochybeniu. Teraz, keď teda už padol návrh na odvolanie 
a snažia sa doviesť dielo do konca a je potrebné si položiť 
otázku, že či je také pravidlo, že s mocou sa spája aj 
zodpovednosť. Keď má niekto moc, mal by mať aj 
zodpovednosť.  Keď niekto riadi firmu, tak zodpovedá aj za 
firmu, keď niekto riadi nejaký projekt, tak zaň aj  zodpovedá. 
Keď je niekto zvolený do nejakého orgánu, tak zodpovedá 
za veci, ktoré sú mu určené. A pýtam sa, keď sa to dohnalo 
až do tohto stavu a my nie sme v stredoveku, keď sa 
čarodejnica obvinila a nemala šancu na obhajobu. Je vidieť 
z vystúpenia kontrolórky, že sa brániť dokáže a bude sa 
brániť. Jediná veta tu je snáď pravdivá. Že kontrolór je 
zamestnanec obecného úradu. Takže, keď to dôjde tak 
ďaleko, že sa kontrolórka bude brániť, tak medzi kým bude 
ten spor? Bude to pracovno-právny spor, budú títo siedmy 
poslanci zodpovední? Za niečo zodpovedať, za to čo títo 
poslanci robia? A ešte horší prípad je, že je verejným 
tajomstvom, že za nimi stojí údajne ich líder. A aká je jeho 
zodpovednosť? Nemá žiaden mandát, nikto ho nezvolil, 
nemá žiadnu zodpovednosť. Píše tu pravidlá a nemá 
absolútne žiadnu zodpovednosť. Ste nezodpovední. 
Spomeňte si na sľub poslanca. Čím sa máte riadiť.  

I. Švagrovská –    na margo hl. kontrolórky – my sme vašu správu 
neschvaľovali, my sme ju brali na vedomie. My sme to brali 
na vedomie a ďalšia vec je tá že je diametrálne odlišné, čo 
vlastne schválila vláda a čo Národná rada Slovenskej 
republiky. Takže za mňa sú to pomerne silné slová, zase sa 
osočuje niečo, subjektívne názory sa tu podávajú, takže si 
myslím, že by sme sa mali správať na takej úrovni, a sa 
čudujem tebe pán poslanec Zima, po tom všetkom čo si tu 
zažil, fiasko, sa teraz budeš vyjadrovať a osočovať nás 
z niečoho. Čudujem sa, že sa zase zamotávaš do takýchto 
osočovaní a takto sa ponižuješ. 

I. Korenková –    diskusia sa vedie kvôli rozpočtu, za ktorý zodpovedá moje  
oddelenie. Rada by som povedala dve veci. Naozaj trvám 
na tom, že rozpočet je tak ako je v súlade so zákonom. Bol 
zostavený ako vyrovnaný. Bežný rozpočet bol postavený 
ako prebytkový a dokonca Zákon 365 z roku 2022, 
ustanovuje, že pre rok 2023 nie je nutné, aby ten rozpočet 
bol zostavený ako prebytkový alebo vyrovnaný, ale môže 
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byť zostavený ako schodkový. Čiže aj to ustanovenie, ktoré 
bolo uvádzané ako porušenie v prípade, že by to tak bolo, 
čo nie je pravda, že by bol schodkový, tak mesto mať 
mohlo. To je legislatívne stanovenie novely zákona, ktorá 
platí od vlastne od 15.12.2022 a platí na rok 2023. Čiže 
naozaj stojím si za tým. To, čo povedala pani kontrolórka, 
že rozpočet bol postavený v súlade so zákonom 
a predložený ako vyrovnaný a bežný rozpočet bol 
zostavený ako prebytkový. 

D. Martinková -    podľa nás, stále tvrdíme, že ten rozpočet bol schodkový, 
nebol vyrovnaný. Prvýkrát počujem informáciu, že mohol 
byť zostavený ako schodkový rozpočet. Energie boli 
rozpočtované len na pol roka a to znamená, že ten rozpočet 
je schodkový. Kvôli tomu sa zatvárala aj plaváreň, že 
nebolo dostatok financií, energie išli 4-násobne hore 
a narozpočtované sme mali na pol rok. Vy chcete teraz 
tvrdiť, že máme dostatok financií na celý rok, tak ako sme 
ich schválili, áno? , že nám to postačuje.  Chcete teraz 
tvrdiť, že máme dostatok financií na celý rok? Schválené 
energie nejaký objem peňazí na to postačia? Keď to tak je, 
tak v tom prípade je vyrovnaný, čomu neverím 
a pochybujem, že máme energie na celý rok.  

L. Sako -    Chcem sa vyjadriť k spôsobu prekladania návrhov, ktoré 
sú dosť závažné na to, aby sme o nich mohli nejaký čas 
mať právo uvažovať alebo zamyslieť sa nad nimi, ani sa 
poradiť odborne. A nie dostať ten návrh tak 30 sekúnd pred 
tým, než sa prečíta dôvodová správa, ktorá má dve strany. 
A oháňať sa tam rôznymi paragrafmi zákona. Takže ja by 
som osobne uvítala, keby sme sa mohli zhodnúť a urobiť 
nejaké pravidlá predkladania podobných návrhov. Aby sme 
mali šancu sa dopredu nejak pripraviť, aj keď právo 
neovládame, lebo ťažko sa k tomu vyjadrovať takto, ako to 
teraz robíme.  

I. Švagrovská -   ja by som zareagovala na pani poslankyňu Sako  vlastne v 
tom zmysle, že pri rokovaní mestského zastupiteľstva sa 
vlastne riadime ustanoveniami zo zákona o Obecnom 
zriadení a rokovacím poriadkom zastupiteľstva. To 
znamená, že nikto nemôže obmedziť poslanca pri tom, to 
je vlastne zákonom mu dáne, ak chce do programu vsunúť 
akýkoľvek bod, aj keď mu ten bod mestské zastupiteľstvo 
odsúhlasí a následne prerokuje. Je to vlastne len osobná 
aktivita šikovnosť toho poslanca, že si tam danú tému 
odlobuje pred zastupiteľstvom a presadí si ju, a tak vlastne 
to umožňuje zákon, tak sa to aj využíva. Takže bolo by 
dobré, keby si vlastne poslanci naštudovali príslušné 
zákony a minimálne teda zákon o Obecnom zriadení a 
rokovací poriadok zastupiteľstva. Ani tebe pani poslankyňa 
nikto nebráni, aby si bola aktívna a vyvíjala nejakú snahu o 
individuálny prístup k povinnostiam poslanca. My sme 
všetci legitímne zvolaní poslanci. A to, že nás tu niekto 
kastuje alebo dáva do nejakého vreca, máme sa aj my k 
takýmto veciam znížiť? To je najjednoduchšie znížiť sa 
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k takýmto primitívnostiam. Pani hlavná kontrolórka tento 
rozpočet, ktorý je schodkový ako si sa vyjadrila ty Inga... 

I. Korenková –    vyjadrila som sa, že môže byť schodkový. Ale nie je.  

I. Švagrovská –   podľa mňa je to hrubé porušenie povinností, ak hlavná  
kontrolórka podporí schodkový rozpočet. 

L. Sako –  ja vôbec nepopieram, že je to šikovnosť poslanca, že vie 
podať sám návrh, takto pekne znejúci a s rôznymi číslami, 
ktorí ostatní vôbec nič netušia, keďže nemáme naštudovaní 
celý zákonník, ale bola by to jeho šikovnosť aj objektívne, 
ak by presviedčal 12 ľudí, ale ak on nepotrebuje 
presviedčať zvyšok, nejdem to hodnotiť, je to iná situácia.  

E. Kačmarčíková -  Ja sa presne na to napojím, pretože ak sa bavíme o tých  
subjektívnych a objektívnych názoroch, toto podľa mňa nie 
je subjektívny názor. Mňa to osobne tiež prekvapuje a ja 
odmietam byť súčasťou tejto komédie. O tom, že všetci 
poslanci a vôbec brať si slovo poslanci, do tohto, do tejto 
správy, čo ste napísali... Ja sa začínam hanbiť za to, akým 
spôsobom my postupujeme a ja dovolím si povedať sama 
za seba. Je to tiež môj názor, že tak ako teraz 7 poslancov 
postupuje pri odvolaní hlavnej kontrolórky, budeme musieť 
samozrejme hľadať nového hlavného kontrolóra. Ak 7 
poslancov takto bude rozhodovať aj o prijatí ďalšieho 
kontrolóra... Lebo my môžeme mať subjektívny názor. Ja 
ho tu môžem povedať, ale je mi zbytočný, pretože 7 
poslancov, ktorí majú zakaždým stále rovnaký subjektívny 
názor, ma  
prehlasujú. Čiže ja tu môžem len tak sedieť a tichučko 
pritakáva a vypočuť si 7 subjektívnych názorov, za ktoré 
ďakujem a motivuje ma to k ďalšej práci. Ja osobne za seba 
si nemyslím, že pani kontrolórka hrubo porušila svoje 
prácu, že si to robí zle. Za mňa, som sklamaná z tohto 
spôsobu. 

D. Vojsovičová –    uviedla pár faktov. Dve uznesenia, ktorými bolo udelené 
hlavnej kontrolórke mesta upozornenie, sú aktuálne 
preskúmavané Okresným prokurátorom v Poprade. Môže 
nastať situácia, že bude podaný protest prokurátora. To 
môže znamenať, že môže nastať situácia s následkami 
neplatného ukončenia pracovného pomeru s finančnými 
opatreniami a s dopadom na mestský rozpočet 
a na mestskú kasu. Týmito krokmi preberáte vážení 
poslanci, zodpovednosť za svoje rozhodnutie so všetkými 
dôsledkami. Žiadam vás, aby ste pri schvaľovaní vzali 
do úvahy všetky dôsledky, ktoré z toho môžu vyplynúť. 
Naopak odporúčam, počkať s odvolávaním hlavnej 
kontrolórky do času rozhodnutia prokurátora. 

M. Míčka -   prečítal návrh uznesenia 

D. Vojsovičová -   dala hlasovať za poslanecký návrh M. Míčku 

K 28: Uzn. 68: Odvolanie hlavnej kontrolórky mesta 
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Hlasovanie za bod č. 29: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 7 poslancov (J. Bobulová, M. Jambor, L. Kalász, D. 
Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská) 
proti návrhu: 4 poslanci  (E. Kačmarčíková, I. Zima, J. Drobný, M. 
Hollý) 
zdržali sa: 1 poslanec (L. Sako) 

D. Vojsovičová -  konštatovala, že mesto je momentálne bez kontrolóra 

K 29: Interpelácie poslancov 

D. Vojsovičová –   do dnešného zastupiteľstva bola zaslaná 1 interpelácia. 

M. Šramková - ja som sa pýtam ohľadom občanov, ktorí bývajú na 
Jilemnického ulici, ktorí žiadali o bankomat aj o poštovú 
schránku. Bolo mi povedané, že bankomatu si majú 
požiadať po vlastnej línii zariadiť a že o poštovú  schránku 
sa postará mesto, tak sa pýtam, či je to kompetencii mesta, 
či to bude splnené alebo ako majú postupovať. 

D. Vojsovičová -   odpovedala, že mesto spraví to, čo žiadaš v interpelácii, 
bude ti odpovedať. 

I. Šramková –    predložila interpeláciu. Podľa mne dostupných informácií 
bola na tento účel podpísaná zmluva, ktorej bol developer 
zaviazaný povinnosťou realizácii stavby a pred kolaudáciou 
podstúpiť uvedenú stavbu parkoviska na pozemku mesta 
bezodplatne mesto Svit do jeho majetku. Stavba bytového 
domu je skolaudovaná stavba parkoviska nebola 
prevedená do majetku mesta pred kolaudáciou, ani do 
dnešného dňa. Mesto v súčasnosti pripravujú víziu 
parkovacej politiky a teda každom parkovacie miesto je pre 
občanov mesta dôležité. Pýtam sa, aký je dôvod, že mesto 
nekonalo a neuplatnilo si podmienkou prevodu parkoviska 
do majetku mesta? A ako je možné, že stavebný úrad 
napriek takejto podmienke v stavebnom povolení vydal 
kolaudačné rozhodnutie stavebníkovi? Kto je za tento stav 
menovite zodpovedný a zároveň žiadam vysvetlenie, prečo 
došlo k takémuto pochybeniu zo strany mesta? Ako bude 
vedenie mesta túto záležitosť riešiť a dokedy bude jednaná 
náprava do tohto stavu? 

D. Vojsovičová -  tak ako žiadaš, bude ti odpovedané elektronicky.  

K 30: Diskusia 

D. Martinková -   nadviažem na bod interpelácie. Na minulom zastupiteľstve 
nebolo umožnené slovo ku interpeláciám, preskočilo sa 
hneď ku diskusii. Tak citujem rokovací poriadok MsZ. Na 
najbližšom zasadnutí MsZ po doručení odpovede na 
interpeláciu v rámci bodu informácia o prijatých opatreniach 
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na interpeláciu MsZ. Písomné odpovede na interpelácie 
podá prednosta MsÚ interpeláciu o písomných 
odpovediach na interpelácie a o prijatých opatreniach. 
Minule zastupiteľstvo, nám toto nebolo umožnené ani pán 
prednosta sa nevyjadril, ak prijal opatrenia. 

J. Hutník -     Na najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva po 
doručení odpovede na interpeláciu s výnimkou zasadnutia 
mimo schváleného plánu zasadnutí a ustanovujúceho 
zasadnutia sa ako samostatné body programu zaraďujú - 
Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva, 
informácia o prijatých opatreniach z interpelácií, písomné 
odpovede na interpelácie a interpelácie poslancov a 
diskusia. Pokiaľ viem, bolo to mimo plánované zasadnutie 
mestského zastupiteľstva, takže informácia o prijatých 
opatreniach z interpelácie MsZ nebolo nutné zaradiť. Takže 
ja som nepochybil a neporušil som rokovací poriadok MsZ, 
bol zaradený bod interpelácie, či náhodou nechcete podať 
interpeláciu, ale informácie z rokovaní nebolo nutné, lebo 
to bolo mimo plánované zasadnutie mestského 
zastupiteľstva. 

D. Martinková -   k interpeláciám, ktoré sme dávali minulé zastupiteľstvo sme 
sa ani nevrátili. 

J. Hutník -   No veď vy sa môžete aj teraz vrátiť, aj v rámci bodu 4 sa 
môžete vrátiť, že ešte si chcete nejaké veci dodať alebo 
dodať interpeláciu, že máte ešte niečo na doplnenie. Ja 
som ale neporušil rokovací poriadok mestského 
zastupiteľstva, lebo toto bolo mimo plánované zasadnutie. 

D. Martinková -   Ide o to, že tie interpelácie sa dávajú hlavne kvôli občanom, 
občania nás iniciujú aby sme sa niečo dozvedeli a vlastne 
tá spätná väzba nebola. Interpelácia bola podá, bolo 
povedané mne písomne, ale nikde to nezaznelo 

J. Hutník -   Odpoveď na interpeláciu je zároveň aj zverejnená na 
mestskej webovej stránke. Takže ona je zverejnená a 
interpelácie a odpovede sú zverejnené. Pokiaľ chcete 
nejaké veci doplniť, tak požiadajte. My vám doplníme, 
pokiaľ vám to nestačilo... ale neobviňuj ma prosím ťa, že 
porušujem rokovací poriadok, lebo toto bolo mimo 
plánované zasadnutie a nebolo potrebné tam to dávať. 
Pokiaľ rokovací poriadok zmeníte, tak tento bod budete mať 
pravidelne na každom zasadnutí mestského zastupiteľstva. 
Ak by bolo riadne zastupiteľstvo, tam by bol aj bod 4 
zaradený. 

D. Martinková - Teraz je riadne zastupiteľstvo, tak teraz by sme sa mali 
vrátiť. 

D. Vojsovičová -  O čo tu ide? Ty očakávaš to, že tie odpovedané písomne  
budeme teraz v rámci 3 alebo ktorého bodu to máme, tú 
interpeláciu rozoberať a diskutovať o tom?  

D. Martinková -  Tak je to uvedené v rokovacom poriadku. 
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D. Vojsovičová -   napíšete, že žiadate odpovedať písomne, my to dáme. 
Môžeme  to prejednávať ešte... Informácie aj o tom, že bola 
podaná písomná odpoveď, je informácia. 

I. Švagrovská -  tí, čo dali interpelácie sa k tomu chceli vyjadrovať, ty si im  
neumožnila sa vyjadriť. Oni sa k tomu chceli vrátiť, chceli 
o tých odpovediach diskutovať. Denise si dala slovo, ale 
Lacovi Kalaszovi už nie. Povedala si, je diskusia a už sa 
k interpeláciám nevraciame. Ide nám o to, či sa môžeme 
k tým interpeláciám vyjadriť. 

D. Vojsovičová –  otázka je, kedy? Či to má byť na začiatku. Lebo interpelácie 
na konci nie je prejednávanie starých, ale predkladanie 
nových interpelácií. Tie, ktoré chcete vy - vysvetlenie, by 
malo byť na začiatku. Interpelácia písomne bola vybavená 
a vy poviete áno, chce niekto niečo doplniť? Nechcete nič 
doplniť a tým sme skončili. Čiže kde sa chcete vrátiť, ku 
čomu, a čo chcete prejednávať ďalej? Teraz sa dohodnime. 
Prednosta podal informáciu, ktorá vám bola písomne 
zaslaná. 

I. Švagrovská -  chceli by sme, aby to odznelo, veľakrát tie interpelácie si 
ľudia neprečítajú, ide to do stratena. 

L. Sako -  chcela by som k tomu rokovaciemu poriadku. Ak neboli 
prijaté žiadne opatrenia, tak sa nič nepovie, ak boli jedno, 
dve, tri, tak sa povie jedna veta. Keby sa k tomu chcel 
niekto vrátiť, tak musí podať ďalšiu interpeláciu 
predpokladám. 

D. Vojsovičová -  nikdy sme to tak nerobili.   

L. Sako - bolo by zaujímavé mať informáciu, či sa na základe 
interpelácie  niečo udeje.   

J. Hutník -  No ak sú opatrenia, lebo sú typy interpelácií, kde opatrenie  
nie je potrebné. Čo je opatrenie? Interpelácia je otázka – 
odpoveď, interpelácia je otázka na zamestnanca mesta, na 
riaditeľa, na komisie. Vy sa môžete pýtať hocikoho, ale opäť 
odpoveď nemusí znamenať opatrenie.  

D. Vojsovičová -  Aké opatrenie bude pri podaní interpelácie pani poslankyne 
Šramkovej? Odpovieme jej to, čo sa pýtala a bez opatrení. 

 

J. Hutník –  my urobíme všetko preto ako tá otázka smerovala, že 
oslovíme, ale opatrenie nebude žiadne. Opatrenie voči 
komu mám teraz ja prijať?  

D. Martinková -  minimálne by mala odznieť odpoveď.  

J. Hutník -  Môžeme sa dohodnúť, že budeme čítať nahlas. Pokiaľ si 
asi budete trvať na tom, že sa, že by sa odpovede čítali 
nahlas, no tak sa budú čítať.  

M. Šramková –  máme len dve možnosti, písomne alebo elektronicky 

D. Vojsovičová -  ako to teda chcete? 

M. Šramková -  ústne 
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D. Vojsovičová -  Máme rokovací poriadok, momentálne ste si schválili, nie je 
to tam. Mohol to byť aj ďalší bod, ktorý by sme teraz upravili. 
Takže nie, pôjdeme ďalej. Rada by som ukončiť teda túto 
diskusiu. Ako nehnevajte sa na mňa, ale tieto rokovania sú 
také chaotické s vašim predkladaním a takým stresom a 
také mätúce, že ja sa niekedy sama v tom strácam. 

I. Švagrovská -  Ja by som chcela ešte jednu takú otázku, som si teraz 
naštudovala, zákon o obecnom zriadení, že vlastne 
pracovný pomer pri odhaľovaní kontroly končí nasledujúcim 
pracovným dňom. To znamená, že aj pani hlavnej 
kontrolórke, keď sme ju odvolali, teda skončí pracovný 
pomer zajtra, tak sa pýtam, že kde odišla vlastne teraz? 
Toto je vlastne dôvod na ďalšie upozornenie. Svojvoľne 
opustila rokovaciu sálu. Ona má pracovnú zmluvu, 
pracovný pomer do zajtra. Takto je to v zákone o obecnom 
zriadení. 

K. Štinčíková -  dňom zániku výkonu funkcie kontrolóra, zaniká aj pracovný 
pomer. Zánik výkonu funkcie je, ak nebol v uznesení 
konkrétny deň, tak je deň odvolania. Ak nebol v odvolaní 
zajtrajší dátum, tak výkon jej funkcie zaniká dnes. 

J. Bobulová -  zmením tému. Chcela by som sa opýtať. či je dôstojné 
stravníkom  Pod Skalky dávať stravu na chodníku pred 
kultúrnym domom, či je až také drahé pre mesto, aby sa 
uvoľnil ten kultúrny dom a tie obedáre pre stravníkov mohol 
vydať vo vestibule kultúrneho domu, pretože je skutočne mi 
príde veľmi nedôstojne, tie obedáre vymieňať na chodníku. 

D. Vojsovičová -   nemám momentálne informáciu o tomto, neviem sa ti ani 
vyjadriť.  

P. Bocková -  riešili sme to už v januári, čo sa týka tých obedárov a ich 
počtu, je to strašne malý odber. Keď sa obedy vydávajú vo 
Svite, tak firma, ktorá zastrešuje rozvoz si vo Svite 
prenajíma miestnosť, no a na Pod Skalke nebol ten záujem 
od spoločnosti, ktorá roznáša obedy. Bolo to zastrešené 
dohodou o vykonaní práce. Rokovala som v tejto veci, 
dohodli sme sa, že to budeme takto robiť, čo nebude 
problém. 

D. Vojsovičová -  aj vo Svite to tak je, že kde kto býva, tam si na chodníku 
preberie ten obed. Či? 

P. Bocková -  Ham-ham má s DOS zmluvu na prenájom miestnosti, kde 
sa vydáva strava, na Pod Skalke sme to dlhodobo 
zabezpečovali my z vlastných zdrojov. Postupom času sa 
prešlo, že sa tá strava nepreberá do veľkých termosov, 
obedárov ale oni si to vydajú priamo z obedárov a už si to 
len podajú. Záujem zo strany Ham-ham nebol, že by si na 
Pod Skalke prenajali miestnosť. 

D. Vojsovičová -  Ham-ham si nechce prenajať žiadnu miestnosť a my platiť 
človeka.  
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P. Bocková - ešte bola dohoda s pani Fendekovou, že si zavoláme, ako 
to funguje, oni s tým problém nemali, problém bol, kto bude 
pre nich ich lístky predávať. 

J. Bobulová -  pán Jakubík sa staral o lístky o všetko, už len z toho 
dôvodu, že bude zlé počasie a budú čakať pred kultúrnym 
domom a tam si vymieňať obedáre, mi to príde 

J. Bocková -   my sme sa bavili, či neurobí aj roznášku do domácností 
AZO. 

J. Bobulová -   To by už bolo iné. 

I. Švagrovská -  ja by som chcela ešte s pani Katkou Štinčíkovou. Dňom 
zániku jej končí pomer, dnešný deň končí o 24.00 hod.  

K. Štinčíková -   kontrolórka bola odvolaná cca 18.03 hod.  

I. Švagrovská -   dňom zániku, teda 24.00 hod. 

K. Štinčíková -  môžeme to potom bližšie rozobrať.  

D. Vojsovičová –           vyzvala poslancov na hlasovanie za udelenie slova p. 
Fridmanovi 

Hlasovanie za udelenie slova V. Fridmanovi: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

p. Fridman - Bývam na Štúrovej ulici číslo 280, tá bytovka je vám známa 
tým, že nás každoročne vytápa. Niekoľkokrát, pred dvoma 
rokmi sme boli 2x za 1 mesiac vytopení. Voda po kolená. 
Viem, že sa teraz majú realizovať zberné vodozádržné 
nádoby, ale ja ako aj iní občania si myslíme, že to bude len 
čiastkové riešenie. Problém spočíva v hlavnom potrubí. 
Túto informáciu mám od bývalého primátora Milana Fecku, 
ktorý mi povedal, že hlavný prúd, ktorý ide po Kopček je 
60tka a od Kopčeka ide 40tka. Keď si zoberieme, že to 
malo byť naopak.... pribudlo tam betónu a voda nemôže 
odtekať, všetko je to u nás. Žiadame to prešetriť, pretože tá 
kanalizácia je postavená na hlavu. Dávam to na vedomie.  

D. Vojsovičová - vyzvala na hlasovanie o udelenie slova pre O. 
Kolačkovského. 

Hlasovanie za udelenie slova O. Koláčkovskému: 

Prítomných: 12 poslancov (J. Bobulová, J. Drobný, M. Hollý, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
E. Kačmarčíková, L. Sako, I. Zima) 
Neprítomní: 0 poslancov 
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za návrh: 12 poslancov (J. Bobulová, M. Hollý, J. Drobný, M. 
Jambor, L. Kalász, D. Martinková, M. Míčka, M. Šramková, I. Švagrovská, 
L. Sako, E. Kačmarčíková, I. Zima) 
proti návrhu: 0 poslancov 
zdržali sa: 0 poslancov 

O. Kolačkovský -  na jednom zo zasadnutí MsZ začal boj proti organizácii 
cyklistických pretekov Horal. Bol dehonestovaný nie 
poslanec Zima, ale my, organizačný výbor 220 ľudí, ktorí ho 
organizujeme už 23. rok. Účasť športovcov je vyše 800 ľudí. 
Vo Svite je v tento deň slávnostný deň, nemôže niekto 
dehonestovať tieto preteky. My to vnímame veľmi osobne, 
nás to uráža, keď v diskusii niekto vystupuje s tým, že 
niekto nerobil pre šport vo Svite.  

I. Švagrovská -  nikto nedehonestuje preteky, je to krásna akcia, nikto by si 
nedovolili nič povedať na organizátorov, osobne niektorých 
z nich aj poznám. Robia to s veľkým zanietením. My sme to 
kritizovali, že je to akcia, na ktorej sa vyberá vstupné a má 
svoju kolonku vo forme dotácii v mestskom rozpočte. Tak si 
myslíme, že prečo sa dá 3000 eur na auto, 2000 eur na 
streetball, prečo je to komplet rozpočtované, prečo sa nedá 
na akciu, ktorú by organizoval futbalový alebo hokejbalový 
klub, a takisto, keby mali takúto kolonku v mestskom 
rozpočte, tak by si mohli takisto urobiť si inú akciu. Aj na 
streetball sa vyberá vstupné a majú ešte aj dotáciu. Nikdy 
by som nepovedala na Horal a na organizáciu nič zlé. Nikto 
z nás. Je to pekná akcia. My sme kritizovali len spôsob, 
akým sa mesto spolupodieľa v zvláštnej kolonke 
v mestskom rozpočte.  

D. Vojsovičová –  na záver odznela jedna správna informácia. Išlo to cez 
rozpočet mesta, nie cez dotácie, ktoré ste schvaľovali vy. 
Schvaľované v rozpočte mesta to má svoju kolonku. 

J. Drobný -  raz a navždy chcem povedať, tu sme počuli, že Horal má 
už 23. ročník, streetball asi 24. a prvých niekoľko dlhých 
rokov bola dotácia 0. a až keď sa to dostalo na vyššiu 
úroveň aj s podporou mesta, tak až preto je tam dotácia od 
mesta, ktorá sa nezvyšuje. Kľudne, keď začne robiť tradíciu 
futbalový klub aby sme začali robiť od piky s nulou. To, 
že dnes je tam dvojka alebo trojka  je reálny fakt a prispieva 
tá dotácia. To nie je ani dotácia pre Horal alebo 
basketbalový klub, to je priama objednávka od mesta na 
nejakú časť toho podujatia. Takže keď si niekto založí 
tradíciu a bude životaschopná, tak nevidím dôvod, aby 
nebolo podporované aj niečo iné.  

I. Zima -  O. Kolačkovský povedal si zopár nepresností, ale to vôbec 
nevadí. Tie nie sú dôležité. Som rád, že ste tu prišli, 
ďakujem vám za to. Viem, asi na čo nadväzujete. Jeden 
kolega z MsZ povedal, Ivan Zima, čo ste vy spravili pre 
šport vo Svite? Takže asi sa ich to dotklo, keď Zima pre Svit 
nič nespravil ani pre Horal, tak asi ani oni nič pre Svit 
nespravili. Takto to chápem, že sa ich to dotklo a prišli to tu 
vyjadriť. 
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M. Jambor -  ja by som len chcel upresniť, že som nepovedal, že ste nič 
neurobili pre šport, povedal som, ale ktoré športoviská sa 
zmodernizovali, zrekonštruovali za vaše obdobie. 

I. Zima -   tak si to doštudujte 

M. Jambor -   tak si to doštudujem. Skúste povedať aspoň jedno. 

I. Zima -   tak si to doštudujte 

K 31: Záver 

D. Vojsovičová ukončila tretie riadne zastupiteľstvo 

 

 Poznámky: Súčasťou zápisu z rokovania 5. MsZ je prílohová časť: 

  -    k bodom programu: 3,5-16,19,23,25 

 - prezenčná listina 

 - uznesenie 

 - výpisy z uznesení 

 

 

 

 Ing. Dáša Vojsovičová Ing. Ján Hutník 
 primátorka mesta Svit prednosta 

Overovatelia: 1. I. Zima 

 2. J. Drobný 

Zapísala: 03.05.2023  
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